
 

PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 18.02.2021

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  17:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Dubălaru Lucian, Președinte de ședință;
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6;
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;

În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul General al
Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 25  de consilieri locali,
din 27 de consilieri locali validați. Lipsesc dl Volintiru Cătălin și dl Zainea Gicu.

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția nr. 389/12.02.2021 a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare
la avizierul Primăriei Sectorului 6, pe site-ul instituţiei şi în ziarele Libertatea şi
România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor
şi  domnilor  consilieri!  Şedinţa  de astăzi  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  d-lui
Primar  nr.  389/12.02.2021  și  a  fost  publicată  în  ziarele  Libertatea  şi  România
Liberă, din data de 15.02.2021. 

Avem la  dosar  o  adresă  depusă  de  către  responsabilul  pentru  relaţia  cu
societatea civilă prin care ne informează că s-au înregistrat propuneri, sugestii și
recomandări din partea societății civile pentru următorul proiect:

"Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  ridicare,
transport, depozitare și eliberare a vehiculelor  staţionate pe domeniul public, în
alte locuri decât drumul public  (zone pietonale, spaţii verzi, scuaruri, parcări de
reşedinţă, etc.), a vehiculelor staţionate neregulamentar, a vehiculelor parcate pe
locurile  de  parcare adaptate,  rezervate  şi  semnalizate  prin  semn internaţional
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pentru persoanele cu handicap şi a vehiculelor fără stăpân sau abandonate pe
terenuri  aparţinând  domeniului  public/privat  al  statului  sau  al  subunităţii
administrativ-teritoriale a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti."

Dacă  aveţi  discuţii  sau  amendamente  pe  ordinea  de  zi?  Vă  rog,
d-le Viceprimar!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Vă
mulțumesc d-le președinte! Am o propunere în legătură cu ordinea de zi. Mutarea
punctului 9  proiect de hotărâre  privind modificarea  și completarea comisiei de
evaluare  a  proiectelor  aprobată  prin  H.C.L.  Sector  6  nr.  341  din  data  de
17.12.2019 privind aprobarea proiectului de „Bugetare participativă în Sectorul
6 al Municipiului București”,  la punctul 18, înaintea consiliilor de admintrație,
astfel încât să se facă nominalizările și votul să fie secret pe aceste proiecte ce
vizează  persoanele  și  toate  proiectele  cu  vot  secret  să  fie  în  partea  a  doua  a
sedinței, în acest sens. Vă mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă rog, d-le Primar! 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Aș vrea să retrag și să
amânăm  pentru  o  dată  ulterioară   Proiectul  de  hotărâre  privind  modificarea
Anexei  nr.  2  – Stat  de Funcții  la  Hotărârea Consiliului  Local  al  Sectorului  6
nr. 303/28.11.2019 privind stabilirea funcțiilor publice de execuție de consilier
achiziții  publice,  aprobarea  Organigramei,  a  Statului  de  Funcții  și  a
Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcţiei Generale de Impozite
şi Taxe Locale Sector 6.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Punctul 4. Dl Bojdan, 
vă rog!

Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local:  Bună ziua! Și eu aș
dori  să  retrag  proiectul  de  la  punctul  10  -  privind aprobarea unor  măsuri  de
îmbunătățire  a  actului  de  transparență  instituțională  și  să-l  amânăm  pentru
ședința de luna viitoare. Am notificat și aparatul tehnic. Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Bojdan!
Alte amendamente? Dacă nu mai sunt, supun la vot propunerile d-lui Viceprimar.
Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, propunerea a
fost aprobată. Propunerea d-lui Primar. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru?
Cu 25 de voturi pentru, propunerea a fost aprobată. 

Supun la  vot  ordinea de zi  în ansamblul  ei.  Voturi  împotrivă? Abțineri?
Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, ordinea de zi a fost aprobată. 

Aş vrea să vă propun aceeaşi modalitate de lucru ca la şedinţa trecută, în
sensul  că  dacă  nu  sunt  discuţii  generale,  să  trecem  la  votarea  proiectelor  în
ansamblul lor. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru,
propunerea a fost aprobată. Dau cuvântul d-lui Secretar!
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 Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Mulțumesc, d-le președinte! Doamnelor și  domnilor consilieri  avem de aprobat
procesul verbal al ședinței ordinare din data de 21 ianuarie 2021.

Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, procesul
verbal a fost aprobat. D-le președinte, aveți cuvântul!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,
d-le Secretar! 

Următorul proiect pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind alegerea
preşedintelui de şedinţă. 

Propuneri vă rog? Dl Alin Copaci, vă rog!

Dl  Copaci  Constantin  Alin,  consilier  local:  Pentru  următoarea
sesiune propunem pe dl Dubălaru Lucian, grupul P.N.L..

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!  Alte
propuneri? 

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  Din  partea  grupului  P.S.D.,
propunem pe d-na Simona Butacu. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!  Alte
propuneri?  Dacă  nu  mai  sunt  propuneri,  supun  la  vot  propunerea  d-lui  Alin
Copaci,    dl Lucian Dubălaru. Voturi împotrivă? 8 voturi împotrivă  (dl Bordei, d-
na  Butacu,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion Eduard,  d-na  Surulescu,  dl
Tomescu). Abțineri? O abținere (dl Coșcodaru). Voturi pentru? 16 voturi pentru.

Pentru propunerea grupului P.S.D, d-na Simona Butacu, nu mai este cazul.
Supun la vot proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință.

Voturi  împotrivă?  9  voturi  împotrivă  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,
dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  Eduard,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).
Abțineri? Voturi pentru? Cu 16 voturi pentru, proiectul a fost a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre  privind anularea
creanţelor fiscale restante mai mici de 40 lei, aflate în sold la data de 31.12.2020. 

Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Punctul 4 a fost retras de pe ordinea de zi. 
Următorul proiect pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind stabilirea

unor  măsuri  organizatorice  în  anul  2021  pentru  aplicarea  prevederilor
Legii nr. 416/2001 privind venitul minim garantat, cu modificările și completările
ulterioare.

 Discuții?  Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea
Hotărârii Consiliului Local Sector 6 nr. 192/2009 privind aprobarea modului de
atribuire a contractului de închiriere tip, precum şi a taxei de închiriere a unui loc
pentru parcările supraterane SMART PARKING. 

Discuții? Dl Simion Eduard, vă rog!
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Bună seara, d-le președinte,
d-le Primar, stimați colegi! Am observat în Raportul de specialitate, faptul că se va
scumpi  lunar  taxa  ocupării  locului  de  parcare  în  parcările  de  tip  SMART
PARKING, cu aproximativ 13%, 15 lei lunar pentru fiecare loc de parcare. Am
făcut un calcul și am observat că aproximativ 116 mii de lei vor veni la buget în
plus  față  de  ce  este  în  momentul  de  față.  Acești  bani,  tot  în  Raportul  de
specialitate, spun că vor fi folosiți la repararea acestor SMART PARKING-uri, iar
devizul estimativ al acestei reparații este undeva la 1.300.000 lei, scrie în Raportul
de specialitate. Dacă facem un calcul și vom vedea foarte clar faptul că 1.300.000
lei împărțit la 116.000 lei, vor veni undeva, cam în 11 ani și ceva, vom face noi
rost de bani, ca să reparăm aceste SMART PARKING-uri. Spuneți-mi și mie, vă
rog mult de tot, care este motivul real pentru care dvs. scumpiți aceste parcări,
având în vedere faptul că nu putem să vorbim, de fapt, de această strângere de
fonduri din scumpirea locurilor de parcare, că nu putem să le facem peste 11 ani.
Spuneți-ne  și  nouă de  ce  scumpiți  aceste  locuri  de  parcare,  mai  ales  acum în
perioada de pandemie, oamenii rămân fără locuri de muncă, salariile nu se mai
măresc,  pensiile  nu  se  măresc,  ș.a.m.d..  Practic,  ce  faceți  cu  acești  bani?
Mulțumesc frumos!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte discuții? Dacă nu
mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. 

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Ca să putem să votăm poate
ne dați și nouă un răspuns din executiv, nu, sau nu ați înțeles întrebarea? 
 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Doriți să repet întrebarea?
Eu pun  întrebarea  către  dl  Primar,  dacă  nu  se  poate  către  dl  Primar,  către  dl
Viceprimar sau aparatul de specialitate. Deci, vreți să repet? Nu. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar, vă rog! 

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Este clar  că  la  aceste
parcări costă mai mult întreținerea lor decât se acoperă din tarif, întreținerea costă
mai mult. 

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Dacă  îmi  permiteți,
dl  Primar!  În  Raportul  de  specialitate  scrie  foarte  clar,  faptul  că,  vă  citez:
întreținerea unui modul de SMART PARKING cu 12 locuri de parcare, costă lunar
1.225,70  lei, iar suma obținută în urma închirierii unui modul de 12 locuri, în
total, venitul pentru A.D.P.D.U. este  de  1.380 lei, deci cu alte cuvinte, există o
diferență de 154,30 lei, în plus, lunar, pentru fiecare modul. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Aceasta pentru că nu au
fost făcute efectiv reparații. Acești bani se vor folosi la reparații. 

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Eu sunt de acord, doar că
vă spun că scumpirea aceasta de 15 lei, dacă înmulțim 15 lei cu 600 și ceva de
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locuri de parcare, vin undeva la 116.000 lei, iar estimarea reparațiilor la toate cele
54 de module, scrie în Raportul de specialitate, este de 1.300.000 lei. Dacă facem
un calcul și împărțim, 11 ani și ceva ne ia ca să strângem acești bani 1.300.000 lei,
ca să reparăm cele 54 de module. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Acești bani contribuie la
investiții și la reparații, acesta este răspunsul pe care îl primiți. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Nu se pot repara pentru că,
costă 1.300.000 lei. Dacă costa 116.000 lei, înțelegeam, dar costă 1.300.000 lei,
deci nu 116.000 lei, de 11 ori.  

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Cred că v-ați răspuns
singur la întrebare, că ați spus că nu acoperim cheltuielile în 11 ani. Deci, este clar
că cheltuielile sunt mai mari decât veniturile.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Și atunci de ce mai mărim,
de ce mărim? 

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Sunt  necesare,  încă  o
dată, reparații, vopseli, copertine și reparații la mecanisme, sunt necesare aceste
reparații. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Butacu, vă rog!

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Vreau  și  eu  să
întreb, văd că dl Primar a plecat, pe dânsul voiam să-l întreb. Cum s-a calculat
totuși cuantumul acesta, adică, cum s-a ajuns la un cuantum de a mări prețul cu
13 procente, de ce nu l-a marit cu 10 sau cu 50. Adică, care au fost criteriile care
v-au determinat să măriți cu 13%? 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:  Dacă
îmi permiteți! Eu v-aș propune, dacă aveți întrebări de ordin tehnic, să-l invităm în
sală pe dl Director Tudor de la A.D.P.D.U., pentru a vă răspunde la întrebările de
acest tip și pentru a vă dea mai multe detalii despre proiect. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Păi, știam că dl Director
Tudor, este în sală, în momentul când am intrat, era. 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Având
în vedere contextul  pandemiei  în  care  ne aflăm, o parte  dintre  invitații  acestei
ședinte se află în sala alăturată și la momentul în care este nevoie de intervenția
dumnealor, vor veni și vor răspunde întrebărilor. Propunerea mea este să vină dl
Tudor și să susțină răspunsul. 

Dl Cristian Tudor,  Director General  Adjunct  A.D.P.D.U:  Bună
seara! Vreau să spun următorul  lucru,  ceea ce scrie în Raportul  de specialitate
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referitor la cheltuielile de întreținere, se referă doar la contractul de mentenanță
încheiat de Administrația Domeniului Public cu firma care a livrat aceste utilaje pe
raza  Sectorului  6.  În  afară  de  acestea,  în  funcționarea  normală  a  acestor
SMART  PARKING-uri  intervin  și  alte  cheltuieli,  respectiv,  energie  electrică,
carburanți,  piese de schimb consumabile, până să ajungem la raparațiile despre
care se vorbea până acum. Creșterea aceasta pe care o facem noi până la 130 de lei
are în vedere exact acoperirea acestor cheltuieli. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dl director, cu tot respectul,
dar nu așa ceva scrie în Raportul de specialitate. În Raportul de specialitate scrie
foarte clar, faptul că această diferență se va folosi pentru reparații, având în vedere
că aceste module, știm foarte bine, că sunt mai vechi de 10 ani de zile și eu v-am
făcut un calcul,  54 de module x 12 x 15 lei/lună,  dă o sumă aproximativă de
116.000  lei/an.  Acești  bani  care  rămân în  visteria  A.D.P.D.U.  Sector  6.  Dacă
împărțim 1.300.000 lei  la 116.000 lei, ne dă undeva la 11 ani și ceva să strângem
acești bani 1.300.000 lei să putem să reparăm aceste SMART PARKING-uri, așa
scrie în Raport, că banii aceștia vor fi folosiți pentru reparații. 

Dl Cristian Tudor,  Director  General  Adjunct  A.D.P.D.U:  Deci,
am citit Raportul, v-am ascultat pe dvs., v-am auzit această exprimare de trei ori,
cu toate acestea, eu mențin ceea ce am spus mai înainte. Dacă vreți pot să vă adaug
și faptul că, atunci când în urmă cu 10 ani s-a luat în considerare înființarea acestor
SMART PARKING-uri și stabilirea tarifului, nu s-a avut în vedere recuperarea de
la utilizatori a valorii investiției. Dacă ținem cont de propunerea dvs. de amortizare
mai  rapidă  a  cheltuielilor  de  reparații  și  introducem și  amortizarea  investiției,
atunci vom ajunge la un preț mult mai mare decât cel propus și atunci intrăm în
contradicție cu observația dvs. că majorarea nu se justifică. 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Vreau să vă întreb
și eu ceva, dl Director! În momentul în care vom repara și parcările la sol, cele pe
asfalt, vom scumpi taxa de parcare și la acestea? Adică, pe logica dvs. așa se va
întâmpla și cred că este corect să informăm cetățenii sectorului 6 despre ceea ce
urmează să se întâmple.   

Dl Cristian Tudor, Director General Adjunct A.D.P.D.U:  Nu vă
pot răspunde la această întrebare. A.D.P.-ul a venit și a prezentat în fața dvs. o
propunere și dvs., pe baza competenței și înțelepciunii dvs. de consilieri aleși de
cetățeni, veți dispune în consecință.   

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Nu  este  o  propunere
corectă. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, dl Enache!

Dl Enache Adrian Nicolae, consilier local: Din câte știu eu și cred
că știți și dvs., taxele se măresc la Primăria Capitalei, nu la Primăria de sector. 
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Dl Cristian Tudor, Director General Adjunct A.D.P.D.U:  Taxele
de la parcări, dar știe toată lumea. 

Dl  Enache  Adrian  Nicolae,  consilier  local:  Bănuiesc  că  și
d-na Butacu știe chestia aceasta. 

  Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Prețul este reglementat
de Primăria Generală. 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Nu. Nu. Unde se
plătesc? 

Dl Cristian Tudor, Director General Adjunct A.D.P.D.U: La Taxe
Locale. Dacă doriți, îl invităm și pe dl Văideanu.  

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Vorbim de Taxe
Locale Sector 6. Dl Enache, sunteți într-o confuzie. 

Dl Cristian Tudor, Director General Adjunct A.D.P.D.U:  Tariful
este stabilit prin hotărâre de consiliu general, punct. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Deci,  Consiliul
Local Sector 1 a stabilit cuantumul parcării, cum foarte bine cunoașteți, l-a mărit la
600 de lei/an. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Nu  face  obiectul
acestei discuții. Nu stabilim mărirea costului.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu! Eu vă spuneam
că ați dus cumva discuția în altă zonă și ați spus că Primăria Capitalei. Exclus! Îmi
puteți spune și ce direcție din Primăria Capitalei se ocupă de așa ceva, dl Enache? 

Dl Enache Adrian Nicolae,  consilier local:  Consiliul  General,  nu
este nicio direcție. Consiliul General mărește taxele pentru parcări. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:   Sunteți într-o
gravă eroare. Credeți-mă că știu despre ce vorbesc. Spuneți-ne concret la ce v-a
întrebat și colegul meu, dl Director. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Cred că dl Director v-a
răspuns punctual la discuția care face obiectul acestui proiect de hotărâre, restul
discuțiilor, ce se va întâmpla în viitor, vom dezbate, dacă doriți, la diverse. 

Dl Cristian Tudor, Director General Adjunct A.D.P.D.U:  Ce am
avut de spus, am răspuns. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos,
d-le Director! 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dacă se poate, mai am și eu
o întrebare pentru dl Director. Să înțeleg, așa, că acești 116.000 lei, aproximativ,
care se vor strânge anual de la cetățenii Sectorului 6 care beneficiază de locuri de
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parcare de tip SMART, vor fi strânși într-un cont în Trezorerie și se vor aduna
acolo timp de 11 ani de zile, ca peste 11 ani de zile, în anul 2032, se vor reabilita
acele 54 de module, nu? Păi, dacă așa scrie în Raportul de specialitate, scrie că
acești bani, diferența de 15 lei, se va lua de la cetățeni pentru reparații și reparațiile
sunt estimate la 1.300.000 lei. 

Dl Cristian Tudor, Director General Adjunct A.D.P.D.U:  Este o
practică managerială să faci o investiție, să faci o cheltuială, mai ales în domeniul
administrației publice, care are în vedere binele cetățenilor, pe cât posibil, să faci
cheltuiala și să o recuperezi, nu strângi bani întâi și apoi te duci și faci cheltuiala
cu reparația respectivă.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Și este tot la fel o practică
administrativă, astfel încât să reparăm lucrurile atunci când ele sunt defecte și eu
cred că dl Primar agreează ideea de a face o rectificare bugetară, probabil sau mă
rog, când va avea buget, să se includă în buget 1.300.000 lei, să se repare acele
module. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dl Simion, este a treia
sau a patra oară când repetați acest lucru. Haideți să nu facem dialog, am înțeles
punctul dvs. de vedere. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Păi, încă nu sunt mulțumit!
Dacă nu sunt mulțumit, ce vreți, să îmi puneți pumnul în gură, sau ce vreți, dacă
nu sunt mulțumit?

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Haideți să încercăm,
să  păstrăm o  oarecare  ordine,  vă  rog!  Deci,  vi  s-a  răspuns  punctual  la  ce  ați
întrebat,  acum că  facem discuții  pe  subiectul  acesta,  nu  cred  că  își  are  rostul.
Mulțumesc frumos, d-le Director! 

Supun la  vot  proiectul.  Voturi  împotrivă?  8  voturi  împotrivă  (dl  Bordei,
d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  Eduard,
d-na Surulescu). Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 16 voturi pentru,
proiectul a fost adoptat. (dl Tomescu nu este în sală). 

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 156/04.11.2020 privind numărul, denumirea
şi componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Sectorului 6. 

Propuneri? Dl Alin Copaci, vă rog! 

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: Avem trei propuneri. 
La Comisia de Urbanism – dl Prunaru Bondrea Ștefan Alexandru.
La Comisia de Învățământ – d-na Popescu Gabriela. 
La Comisia 7 – dl Adrian Simion. 

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos,
dl Copaci! Alte propuneri? Nu sunt alte propuneri. 
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Supun la vot propunerile  d-lui Alin Copaci. Voturi împotrivă? Abțineri?
Nu  sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  25  de  voturi  pentru,  propunerea  a  fost
aprobată.           (a revenit dl Tomescu în sală). 

Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi
pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea
componenței comisiei sociale de analiză a cererilor de locuință și repartizarea
locuințelor  aprobată  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Sectorului  6
nr. 164/24.11.2020. 

Propuneri? Dl Alin Copaci, vă rog!

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: Dl Simion Adrian. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Alte propuneri? Supun
la vot propunerea. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi
pentru, propunerea a fost aprobată. 

Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?  Voturi
pentru? Cu 25 de  voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea
hotărârii  Consiliului  Local  al  Sectorului  6  nr.  197/2017  privind  efectuarea
operațiunilor de ridicare, transport și depozitare a vehiculelor care îngreunează
activitatea operatorilor de salubrizare, efectuarea lucrărilor de utilitate publică,
precum  și  intervenția  organelor  abilitate  în  situațiile  de  urgență  pe  raza
administrativă a Sectorului 6.

 Discuții? Nu sunt discuții.
 Vă  supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?  9

abțineri            (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,
dl Simion Eduard,                            d-na Surulescu, dl Tomescu).  Voturi pentru?
Cu 16 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.    

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
Regulamentului  de  ridicare,  transport,  depozitare  și  eliberare  a  vehiculelor
staţionate pe domeniul public, în alte locuri decât drumul public (zone pietonale,
spaţii  verzi,  scuaruri,  parcări  de  reşedinţă,  etc.),  a  vehiculelor  staţionate
neregulamentar, a vehiculelor parcate pe locurile de parcare adaptate, rezervate
şi  semnalizate  prin  semn  internaţional  pentru  persoanele  cu  handicap  şi  a
vehiculelor  fără  stăpân  sau  abandonate  pe  terenuri  aparţinând  domeniului
public/privat al statului sau al subunităţii administrativ-teritoriale a Sectorului 6
al Municipiului Bucureşti. 

Discuții? Vă rog, dl Eduard! 

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Mulțumesc  frumos,
d-le președinte! În plenul ședinței de Consiliu Local de acum aproximativ o lună
de zile,  am rugat  aparatul  de  specialitate  să  elimine  din  Regulament  ridicarea
mașinilor de pe trotuare și am primit un răspuns de la colegii de la A.D.P.D.U.
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Sector  6  și  le  mulțumesc  pentru  răspunsul  pe  care  mi  l-au  dat  și  au  scos  din
Regulament acolo unde scria trotuar.  Am descoperit că prin noul Regulament, au
venit în fața noastră și în fața cetățenilor Sectorului 6 și chiar și în titlul proiectului
de hotărâre scrie foarte clar, zone pietonale. Aș avea și eu o întrebare pentru dl
Primar, în legătură cu sintagma aceasta, zone pietonale.  Dl Primar,  acolo unde
există spațiu suficient, astfel încât să se poată desfășura atât traficul pietonal cât și
parcarea  mașinilor  și  vă  dau  niște  exemple:  b-dul  Iuliu  Maniu,  b-dul  Drumul
Taberei, chiar și                                   b-dul Uverturii, b-dul Timișoara și mai sunt
exemple, le știți  și dvs. foarte bine, se vor ridica mașini de pe aceste trotuare?
Mulțumesc frumos!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  O să vă răspundă la
sfârșit la toate întrebările. Dl Ungureanu! 

Dl Ungureanu Marius Ionel, consilier local:  Voiam să propun ca
articolul 3 să devină articolul 4 și noul articol 3 să aibă următorul enunț: În termen
de 3 luni de la data intrării în vigoare a prezentei hotărâri, Primarul Sectorului 6,
prin  Direcția  de  Informatizare  a  Serviciilor  Publice  -  Serviciul  Dezvoltare
Infrastructură IT, va implementa un Registru electronic al activităților prevăzute
în Regulamentul menționat la art. 1. Este vorba despre un Registru care am înțeles
că există la Poliția Locală și care ar trebui să devină transparent. Vă mulțumesc! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Ungureanu! D-na Butacu, vă rog! 

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Mulțumesc frumos!
În primul rând, cred că pentru un proiect care impactează atât de multă lume, ar fi
trebuit să organizați o dezbatere publică, așa mi se pare că este corect, pentru că
este un proiect cumva de anvergură și sunt mulți cetățeni care vor avea de suferit
în urma lui. În al doilea rând, prin celeritatea cu care ați pus proiectul pe ordinea
de  zi,  cred  că  ați  pus  cumva  carul  înaintea  boilor,  pentru  că  este  corect  să-i
amendăm pe cetățeni, dar e corect să-i amendăm pe cetățeni? Ar fi corect întâi să
le  oferim locuri  de  parcare,  nu?  Adică,  ca  să  pot  să-i  amendez  pentru  că  nu
parchează legal, pentru că parchează neregulamentar, trebuie să-i dau posibilitatea
cetățeanului să-și lase mașina corect. Eu v-aș propune ca până să impelementăm
proiectul,  adică până a le ridica cetățenilor mașinile,  să-i lăsăm două, trei luni,
cumva, să avem o perioadă de informare, adică până a exercita forța coercitiva a
legii, cumva să le dăm o perioadă în care oamenii să știe că va urma să li se ridice
mașinile, în cazul în care nu parchează regulamentar. Deci, cumva, o perioadă de
informare, să știe și ce înseamnă dacă nu parchează regulamentar și suma amenzii,
și  ce  urmează  să  li  se  întâmple  în  cazul  în  care  nu  ar  parca  regulamentar.
Mulțumesc!
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc! Dl Pană,
vă rog! 

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Mulțumesc,  d-le  președinte!  O
înterpelare către dl Primar. Dacă v-ați făcut o proiecție să vedeți în cât timp, în câți
ani  estimați  că  o  să...,  cum  să  mă  exprim...,  banii  pe  care  îi  alocați  pentru
achiziționarea mașinilor, în câți ani credeți că îi veți recupera? 

A doua întrebare este, dacă Primăria Municipiului București nu vă va da
acel teren unde intenționați să depozitați aceste mașini, ați luat în calcul și costul
de  închiriere  a  unui  teren  pentru  depozitarea  mașinilor  pe  care  le  ridicați?
Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Bordei, vă rog!

Dl  Bordei  Niculaie,  consilier  local:  D-le  președinte  de  ședință,
stimați colegi, d-le Primar, d-na și d-le Viceprimar, referitor la acest punct de pe
ordinea de zi, să știți că am ținut să am și eu un punct de vedere. În clipa când am
citit despre ce este vorba, mi-am amintit  de anul acela când era dl Mănescu și
ridicau mașinile, iar eu am fost acela care am avut de suferit, în sensul că mi s-a
ridicat mașina de trei ori. De ce am avut precizarea aceasta, pentru că,  acum o să
vedeți, de ce. Am mers acolo la băieții aceea frumoși, așa cu ceafa lată și destul de
solizi și am fost și umilit. Vreau să vă spun că ideea de a se ridica vehiculele, așa
spune   în  legea  nr.  421,  e  foarte  bună,  pentru  că  dă  posibilitatea  unităților
administrativ teritoriale să facă curățenie. Singurul lucru pe care eu îl văd și aici
sigur apelez la dvs., d-le Primar, că democrația aceasta din această perioadă, o știm
cât  de  originală  este  și  vin  cu  propunerea  să  scoatem  din  text,  sintagma
autovehicule  parcate  neregulamentar,  rămân  toate  celelalte,  parcate
neregulamentar,  pentru că, atunci băieții  care sunt puși pe ridicat,  în loc să se
ocupe de vehiculele acestea care sunt de o sută de ani pe terenurile proprietății
publice a statului și așa mai departe, nu se mai ocupă și atunci mă pândește pe
mine,  care am parcat mașina mai sus sau mai în jos față de indicator cu doi metri,
mi-a ridicat-o, 5 milioane plus 30 de lei/zi. Este propunerea mea, stimați colegi, d-
le Primar, sigur sunt de acord pentru că legiuitorul la 421 a avut intenții bune,
numai că omul are capacitatea aceasta de a modifica și transforma și a venit cu
ordonanțe, ordonanțe, până la urmă a băgat-o și pe aceasta cu sintagma aceasta cu
mașini  staționate  neregulamentar.  Dacă  sunteți  de  acord  să  scoatem  această
sintagmă  și  este  ok,  este  făcută  în  interesul  comunității  și  al  cetățeanului.
Mulțumesc mult!

 
Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, dl Bordei!

Ok.  La  acest  proiect  de  hotărâre  avem  două  amendamente,  amendamentul
d-lui Ungureanu și amendamentul d-lui Bordei. 

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Vreau doar să întreb și eu,
câte locuri de parcare s-au făcut în aceste patru luni de zile de mandat, ca să putem
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să  promovăm o astfel de hotărâre de consiliu local? Aceasta este întrebarea la care
am  rugămintea să îmi răspundă, sau măcar câte s-au reabilitat, câte s-au reparat în
aceste patru luni de zile. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mai  sunt  alte
amendamente la acest proiect? 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Aveam  niște
întrebări către dl Primar și voiam să ne răspundă. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Primar, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Dragi colegi, oamenii din
Sectorul  6,  îmi  cer  să  facem  ceva.  Spațiul  public  din  Sectorul  6  și  din  tot
Bucureștiul, dar la noi mai acătării decât în alte părți, nu este demn de un spațiu
public din Uniunea Europeană, nu este demn! Se parchează oricum și pe oriunde
de parcă nu ar exista o autoritate publică. Nu mai vedem orașul de mașini, nu mai
vedem spațiul verde de mașini, nu mai avem loc de mașini care sunt puse unde
fiecăruia îi pică mai bine. Această situație de haos nu poate continua. O să vă
răspund  că  acest  proiect  vizează  în  special,  ridicarea  mașinilor  abandonate.
Mașinile  abandonate,  conform  legii,  cu  șase  luni  înainte,  proprietarii  sunt
avertizați. Deci, au tot timpul din lume, să zic așa, să se ocupe și să nu își mai lase
acea mașină, acea caroserie, abuzând de spațiul public. Dacă vreți să vă răspund,
eu vă răspund la fiecare întrebare, dar lăsați-mă să vă răspund, da? Am demarat un
proces de când am venit în primărie, printre primele lucruri a fost ca să întețesc
această campanie de informare și să punem informări pe fiecare mașină în parte și
vă spun că sunt mii,  sunt  mii  de mașini abandonate pe spațiul public. Aceasta
înseamnă mai puține locuri de parcare, mai puțin spațiu în general. Al doilea lucru,
pentru care ne este util acest proiect, vom începe o campanie de curățenie și vom
face curățenie tot timpul. Sunt foarte mulți care parchează mașinile și mașinile de
la URBAN nu pot trece și oamenii nu pot trece să curețe, deci, avem nevoie de un
astfel  de serviciu ca să-i  mute mașina,  să i-o ducă de acolo,  ca oamenii să  se
conformeze și să fie mai atenți cu propriile lor proprietăți, cu mașinile. Eu însumi
am fost victima hingherilor de mașini despre care vorbiți, tocmai de aceea nu vom
da acest serviciu unui operator privat care să se transforme în hingheri de mașini și
să abuzeze de poziția pe care o au, că mulți mă întreabă de ce nu dăm către un
operator privat, m-au întrebat pe Facebook. Tocmai de aceea, pentru că populația
își aduce aminte și respinge acei operatori privați, acei hingheri de mașini care au
abuzat, evident, și de aceea vreau ca această operațiune, acest serviciu să fie livrat
de către A.D.P., sunt colegii noștri că îi știți, colegii dvs. și îi vede Poliția Locală,
tocmai să  evităm abuzurile.  Vă zic că,  în ceea ce privește  parcarea pe trotuar,
politica mea aici nu este de toleranță zero, tocmai din motivele pe care dvs. le-ați
explicat. Deci, nu vom ridica mașini pe trotuar acolo unde spațiul permite să se
meargă în liniște. Îmi dă posibilitatea, pentru că este foarte, foarte greu, da, ca să-ți
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dai seama, aici trebuie să rămână la aprecierea și la judecata agentului constatator.
Sunt parcări pe trotuar în care trotuarul îți permite și aici nu o să fim, în lipsa
locurilor de parcare, absurzi, dar sunt și parcări pe trotuare unde nu îți permite și
nu puteam să facem această diferență în proiectul de hotărâre. În ceea ce privește
informarea pe care  a  susținut-o d-na consilier  Butacu,  este o idee foarte  bună,
adăugăm la acele șase luni și această informare, o campanie de informare, ca să le
spunem oamenilor dinainte care este riscul, să zic așa, care este politica noastră,
precizând că nu este o politică de toleranță zero pe trotuare, ci se mai poate și vom
fi foarte atenți. Vă zic sincer, vizez în primul rând, în acest an, vizez trei categorii
de  beneficiari  ai  acestui  serviciu.  Prima  și  prima  categorie,  cum am zis,  sunt
mașinile  abandonate,  a  doua  categorie  pe  care  o  vizez,  este  cea  a  dubelor  și
utilitarelor care împânzesc cartierele noastre. Militariul este plin, Drumul Taberei
este plin, Giuleștiul este plin, sunt toate pline în spatele blocului, ei lucrează la o
firmă, dar în loc să parcheze mașinile în garaj, vin și le pun, vin cu ele acasă și
aglomerează și traficul, în loc să folosească R.A.T.B-ul sau altceva, și abuzează și
spațiul  public.  În  spatele  blocului  meu  sunt  vreo  trei,  da,  sunt  vreo  trei  puse
oriunde apucă.  A treia categorie, unde am nevoie de această măsură,  care este
complementară și amendării, că o să-i și amendăm foarte mult, sunt acei oameni
care cu mai puțin bun simț parchează pe spațiul verde sau pe ceea ce ar fi trebuit si
a fost odată spațiul verde, aici este politică de toleranță zero. Nu se mai poate,
trebuie să avem grijă de spațiul verde, băgăm banii publici acolo și fostul primar a
investit în spațiul verde, hai să-l protejăm, despre aceasta este vorba. Chestia pe
care eu o spun acum, ține de modul de cum o aplici, da, dar nu poți să faci aceste
diferențe într-un act normativ și atunci,  actul normativ este  acoperitor,  iar noi
aplicăm aceste tipuri de politici și sub supravegherea mea, a șefului poliției și cu
A.D.P.-ul, fără operatori externi, cum aplicăm acest regulament?

 Să vă răspund în legătură cu terenul. Terenul este o mare problemă, am
cerut împreună, am cerut la Primăria Capitalei cu mai bine de două luni în urmă,
acel teren special pentru acest lucru îl vizam, am și spus acest lucru în hotărârea de
consiliu local pe care am dat-o și până acum, nu cred că vor pune pe ordinea de zi.
Motivul este că urmează să se facă și este pe masa d-lui Primar și o să-l sun și eu și
o  să  insist  ca  să  aprobe,  să  semneze  evaluarea  terenului.  Conform  Codului
Administrativ din 2019, prevede că, dacă acum se dă un teren din administrarea
unei unități, trebuie să conțină un raport de evaluare și lipsa acestei evaluări, făcută
de un evaluator A.N.E.V.A.R., nu ni-l pot da. Eu o să mai insist și o să mai verific
dacă  este.....,  este  un  teren  mare  care  ar  fi  la  A.D.P.,  știți  de  care,  acela  din
Timișoara. Oricum, va mai dura o perioadă până vom achiziționa mașinile, va mai
dura o perioadă până vom primi terenul, este bine să fim pregătiți și în această
perioadă putem facem campania de comunicare despre care vorbea d-na consilier.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Îmi  cer  scuze!
Vă propun să faceți  un protocol cu CICLOP-ul pentru că știu că ei  dețin deja
aceste mașini de ridicat. 
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Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Vă mulțumesc  pentru
sugestie! Vă zic că am cerut oferte de pe piață, ofertele pe care le-am primit erau
mult mai mari decât prețurile care sunt aici, inclusiv compania de PARKING mi-a
trimis o ofertă care era mai mare. E drept, am obținut și o ofertă, după ce am căutat
mult, mai mică decât aceste prețuri, dar undeva cu 20 de lei, nu mai mult, deci,
cam pe aici suntem. Ideea este că trebuie să facem ceva și eu vă promit că nu o să
vin cu politici de toleranță zero, dar o să vin cu politici de toleranță zero numai în
aceste categorii pe care le-am enumerat mai devreme, așa că vă rog să votați acest
proiect. 

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  În  câți  ani  recuperați  costul
investiției mașinilor? 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Nu am făcut un calcul,
sunt foarte multe variabile, inclusiv câte mașini se ridică pe zi. Fiind un servicu
public nu întotdeauna căutăm profitul, mai sunt și alte criterii, cum ar fi, să nu fie
foarte drastic cu populația, să și-l permită populația, nu am căutat să recuperăm
rapid, pentru că beneficiul pe care îl avem este în organizarea mai bună a spațiului
public. Vă dați seama, dacă mergeți pe la noi prin cartiere și o să vedeți că ne
apasă,  eu  mă  simt  apăsat  de  această  prezență  masivă  peste  tot  a   acestor
autovehicule care sunt parcate în special pe spațiul verde, dar și în locuri în care nu
ar fi trebuit să fie parcate și ne afectează inclusiv în ceea ce privește sănătatea
mintală și nu sunt cuvinte mari sau ciudate. Oamenii intră în depresie din cauză că
spațiul public este în halul în care este și de aici, vine acest proiect. Vă mulțumesc,
sper să îl votați. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Florescu, vă rog! 

Dl  Florescu  Ștefan  Viorel,  consilier  local:  D-le  Primar,
d-le președinte,  dragi colegi,  cred că sunt cel  mai în măsură să discut  la acest
subiect pentru că în urmă cu 12 ani, când toți tolerau hingherii auto, eu am strâns
singur, pe persoană fizică, cu voluntarii fundației mele, o sută de mii de semnături
reale                     într-un timp foarte scurt, în maxim 45 de zile, după care am
făcut un proiect de stopare a abuzurilor ridicărilor mașinilor din sectorul 6 și nu
numai din sectorul 6, pe care l-am depus în Parlament și ulterior, am scăpat de
hingherii auto. Voi susține acest proiect, dar îl voi suține cu o singură condiție, să
nu externalizăm acest serviciu firmelor particulare, pentru că noi știm foarte bine
ce se întâmpla în anii 2008, 2009, 2010, 2012, când era japcă în sectorul 6 și acei
reprezentanți  care  aveau firma de  ridicări  auto,  erau  tolerați  de  toate  partidele
politice  și  să  nu  vină  cineva  din  sală  de  aici  să-mi  spună  că,  nu  domne’,
președintele nostru de organizație nu tolera firma respectivă pentru că vin și revin
cu dovezi și le arăt că respectivii care ridicau atunci mașini au făcut și fac afaceri
în  Sectorul  6,  în  toate  domeniile  de  activitate.  Singura  problemă  este  să  nu
externalizăm acest serviciu. Sunt convins de faptul că agajații Primăriei își vor
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face  datoria  și  acolo  unde  se  poate  lăsa  o  portiță  și  putem tolera  pe  cei  care
parchează pe trotuar, dar care nu încurcă circulația pietonală, putem să o facem
măcar din bun simț pentru locuitorii sectorului 6. Vă mulțumesc!

  Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! D-le Primar, vă
rog!

  Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Sunt dator cu o precizare.
Regulamentul  interzice sau nu permite,  mai  corect  fiind spus,  să  externalizăm,
pentru că spune foarte clar că îl  face A.D.P și cu Poliția Locală. Ceea ce este
posibil să facem, dar asta nu înseamnă externalizare, este să închiriem mașini, dar
mașinile vor fi ocupate de către noi, până momentul în care o să cumpărăm efectiv
mașini,  să vină la licitații, o întreagă procedură, până o să avem bugetul, o să mai
treacă ceva timp, dar va fi operat, chiar dacă închiriem mașini, asta nu înseamnă că
am externalizat, tot noi îl facem, da? Deci, regulamentul nu dă voie și tocmai de
aceea am pus în regulament acest lucru.

   Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! D-na Surulescu, vă rog!

D-na Surulescu Aurelia, consilier local:  Bună ziua stimați colegi,
onorat prezidiu! Aș dori să întreb executivul, dacă la momentul inițierii acestui
proiect  ați  ținut  cont  de  Legea  nr.  195,  cred  că  o  știm  cu  toții,  că  suntem
conducători auto, privind circulația pe drumurile publice și dacă cunoaștem faptul
că în 2015, Înalta Curte de Casație și Justiție a admis recursul în interesul legii
formulat de Avocatul Poporului și a stabilit că procedura de aplicare a măsurii de
ridicare a vehiculelor staționate,  oprite  neregulamentar pe partea carosabilă,  nu
poate fi reglementată  prin hotărâri ale Consiliului Local. Acum, recunosc că nu
cunosc  atribuțiile  colegilor  de  la  Poliția  Locală,  dar  aș  vrea  să  analizati  dacă
această decizie este o decizie judecătorească obligatorie, potrivit art. 517 alin. (4)
din Codul de Procedură Civilă. Dacă eu am dreptate sau nu, urmează să verificăm
cu toții sau cine dorește să verifice, nu e obligatoriu să am dreptate, dar în general
cartea nu minte.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Surulescu! D-le Primar, vă rog!

   Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Vă aduc la cunoștință
faptul că există deja o hotărâre a Consiliu Local al Sectorului 6 nr. 197/2017 și
diferența dintre aceea și aceasta este că aceea este făcută de către poliție și este
gratuit, iar aceasta este făcută de către A.D.P. și este contra cost. Deci, inclusiv
acest consiliu local,  nu știu dacă ați  făcut parte din fostul consiliu local,  are o
asemenea  hotărâre  fix  în  acest  domeniu  și  funcționează  servicii  similare  și  la
sectorul 5 cu siguranță și la sectorul 4 cu siguranță.

   D-na  Surulescu  Aurelia,  consilier  local:  Cred  face  referire  acea
hotărâre, dar încă o dată, îmi cer scuze, d-le președinte, este de verificat.

15



      Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Noi am verificat. Poliția
Locală are juriști foarte buni și dacă este cumva vreo problemă, oricum Prefectul
se va sesiza, dar vă asigur că nu există niciun fel de problemă.

       D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Deci, este important să știm.
Aceea hotărâre din 2017 face referire doar la vehiculele abandonate, la cele de pe
spațiul  verde  și  nu  cred  că  face  referire  la  parcări  sau  staționare  pe  locurile
pietonale.

Discuții în sală

       Dl  Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului  6:  Dacă vreți  explicații
suplimentare de la dl Marinescu, pot să-l invit în sală. Ok, mulțumesc!

Discuții în sală

      Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Vă mulțumesc pentru
sugestii, d-na Surulescu! 

Supun la  vot  primul  amendament  al  domnului  Ungureanu.  Voturi
împotrivă?  Abțineri?  Deci,  repetăm  votul,  vă  rog.  Voturi  împotrivă?  Nu  sunt
voturi  împotrivă.  Abțineri?  Nu sunt  abțineri.  Voturi  pentru?   Cu  25  de  voturi
pentru, amendamentul a fost adoptat. 

Amendamentul d-lui Bordei. Dl Bordei, dacă mai puteți repeta încă o dată
amendamentul, ca să fie foarte clar, vă rog!

       Dl Bordei Niculaie, consilier local:  Eu știam că înainte de 1989,
eram toți ca unul, acum trebuie să fie normal unu în cadrul unui tot, dar mă rog,
asta  e!  Amendamentul  era  următorul:  să  scoatem din text  sintagma „mașinilor
staționate neregulamentar”. Adică, dacă eu o las..., deci, rămân toate celelalte...

        Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Aici cred că mergem
pe lege. D-le Primar, vă rog!

        Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Dacă îl  scoatem, toate
acele dube de care vă ziceam și autoutilitare,  nu mai poți să le faci nimic.

        Dl  Bordei  Niculaie,  consilier  local:  Am  înțeles!  Tinere,  te  rog
frumos, lasă-mă să termin și eu că mai rar..., eu nu mai am nevoie de carieră, pe el
pot să-l cred, e firesc. Ce se întâmplă, vă spun că am trăit exercițiul acela amărât și
mă gândesc, măi frate, dacă iar aprobăm regulamentul ăsta și eu, la timida mea
vârstă, nu văd bine semnul și mă duc 2 metri în interiorul lui, iar îmi ia mașina, iar
îmi ia cinci milioane? Știți, în ideea aceasta a fost. Da, e ok, cum ziceți dvs. e ok,
ideea este să fie bine. Mulțumesc mult!

         Dl  Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
O să-l supunem la vot.  Voturi împotrivă? 17 voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt
abțineri. Voturi pentru? Cu 8 voturi pentru, amendamentul a fost respins. 

Supun  la  vot  proiectul  în  integralitatea  lui.  Voturi  împotrivă?  Abțineri?
9 abțineri  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,

16



dl Simion Eduard,   d-na Surulescu,  dl  Tomescu). Voturi  pentru? Cu 16 voturi
pentru, proiectul a fost adoptat. 

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre  privind
aprobarea regulamentului de stabilire a criteriilor de identificare a clădirilor şi
terenurilor neîngrijite situate în intravilanul sectorului 6 si aplicarea majorării
impozitului aferent acestora. 

Discuții? Dl Tomescu, vă rog!

          Dl Tomescu Constantin, consilier local: Deci, aici ne referim la
terenuri,  ceea  ce  este  un  lucru  bun,  să-și  îngrijească  oamenii  terenul,  să  și-l
salubrizeze, este corect să se întâmple lucrul acesta, dar cred că nu este echitabil să
ne  ducem către  case  și  imobile  dintr-un  simplu  motiv.  Pentru  o  mare  parte  a
cetățenilor sectorului 6, noi reabilităm blocurile, practic le facem fațada, Primăria
Sectorului 6 asta face, nu numai Primăria Sectorului 6, tot Bucureștiul sau câte om
mai face, nu știu, dar cu ce sunt vinovați oamenii care au o casă, nu au suficiente
fonduri să si-o întrețină, având în vedere criza, având în vedere ce se întâmplă și
astăzi și prin ce situație trecem astăzi și vă spun că va fi din ce în ce mai rău din
perspectivă economică și în loc să găsim o soluție să îi ajutăm pe oameni aceștia,
dacă sunt de ajutat, eu nu vorbesc despre oamenii care au bani, pot să facă și nu
vor s-o facă, eu vorbesc despre cei care și-ar dori să facă și nu au cu ce să facă
lucrul acesta și eu zic că nu este echitabil pentru unii să venim să punem bani,
evident că o să-i returneze în timp, așa cum este proiectul de hotărâre și cei pentru
care reabilităm fațadele, o parte din acei bani, dar totuși, chiar dacă sunt mai puține
case în sectorul 6, trebuie să avem în vedere și faptul că există proprietari care și-
ar dori să-și facă imobilul, să aibă un imobil cu o fațadă corespunzătoare, cu un
acoperiș corespunzător, dar nu au săracii cu ce s-o facă și noi nu facem decât să-i
adâncim în datorii și mai mult. Adică, discutăm de 500% câteodată,  depinde de
evaluarea  pe  care  o  vor  face,  deci  cu  terenurile  suntem de  acord,  nu  avem o
problemă, ai terenul îngrădește-l, dă cu mătura, că e o muncă fizică în principiu,
dacă nu ai bani, te duci și stai acolo și îți cureți terenul, dar ce să faci că o casă nu
poți să o faci singur, îți trebuie materiale, îți trebuie..., da? Deci, aș vrea să propun
un amendament  cel  puțin,  ori  să  scoatem acest  proiect  sau  să  nu votăm acest
proiect și să îl reintroduceți data viitoare pe ordinea de zi, după ce analizăm care ar
fi posibilitatea ca cei care nu își pot permite să își reabiliteze locuința, să putem să-
i ajutăm sau măcar să nu îi amendăm.

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Petcu, vă rog!

          Dl Tomescu Constantin, consilier local: Acum nu putem să facem,
adică amendamentul trebuie să fie mult mai elaborat decât avem timp noi acum
să-l facem.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Tomescu! Dl Petcu, vă rog! 

          Dl Petcu Sorin, consilier local: De asemenea, aș vrea să aduc ca și
argument  spusele  d-lui  Tomescu,  logica  de  a  stabili  un  impozit  se  face  pe
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suprafață, se face de zonă și așa mai departe, pentru un impozit. Există alte măsuri
coercitive aplicate de alte organisme abilitate pentru așa ceva, începând cu Garda
de Mediu chiar cu proiecte de hotărâre ale Consiliului Local, deci nu de a mări un
impozit. Impozitul este o sursă și nu este echitabil pentru bugetul statului și nu este
echitabil pentru cel căruia îi mărim doar că noi considerăm sau este într-adevăr,
într-o stare deplorabilă, dar aici sunt alte organisme care pot aplica amenzi, care
pot aplica contravenții și de asemenea, vreau să spun și știm foarte bine, România
se situează în Uniunea Europeană pe primul loc la numărul de impozite și dacă nu
mă înșel pe un loc cinci sau șase la nivel mondial după Uzbekistan. Păi după ce că
avem așa de multe impozite, le mai și mărim? Și mai am o întrebare, probabil că
vor fi persoane care nu au bani, nu au posibilitatea de a-și întreține și după ce că
nu au cum, credeți că o să plătească? Asta este o dată și o altă întrebare ar fi în
felul următor, ce o să facem de exemplu, dacă indentificăm o grădină a unui bloc,
a unei asociații de bloc, că știți că fiecare proprietar din blocul respectiv are și
plătește  un  impozit  pe  teren  și  noi  indentificăm că  asociația,  grădina  blocului
respectiv  este  conformă  și  mărim  impozitele  tuturor  din  bloc,  că  iarăși  este
discriminatoriu, păi de ce? Acolo sunt mai mulți proprietari într-o clădire, iar acolo
este un singur proprietar și nu este echitabil.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: O să vă răspundă la
întrebare. Grădinile blocurilor nu sunt ale asociației de proprietari, doar trotuarul
de gardă, grădinile blocurilor sunt la A.D.P..

          Dl Petcu Sorin, consilier local:  Îmi pare rău, A.D.P.-ul nu intră!
Conform legii  spațiilor  verzi,  o  să  vedeți  și  o  să  rămâneți  uimit,  chiar  țin  de
asociațiile de bloc și au obligativitatea de a le întreține, dar în orice caz, este vorba
de impozit și de sursa de venit și nu este echitabilitate, din punctul meu de vedere.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc frumos,
dl Petcu! D-le Primar, vă rog!

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Specificul sectorului
nostru  este  să  nu  aibe  clădiri  de  patrimoniu  și  clădiri  istorice,  da,  avem acest
specific deci foarte, foarte puține persoane fizice ar putea să fie afectate. Evident
că blocurile, niciunul nu se încadrează, că sunt anvelopate sau nu, nu se încadrează
ca să facă obiectul acestei supraimpozitări, de la sine nu se încadrează, ceea ce
avem noi și dacă mergem împreună pe b-dul Timișoara, pe Preciziei, dincolo de...,
în  Giulești  și  în  Militari,  pe  diferite  străzi,  avem  foarte  multe  foste  fabrici
comuniste sau depozite și în Ghencea, care acum aparțin, de regulă, unor operatori
persoane juridice și sunt nenumărate astfel de clădiri lăsate într-o stare deplorabilă.
Dacă mergem împreună pe Timișoara până la târg, dacă vreți, o să vedeți pe partea
dreaptă astfel de clădiri, iar aceste clădiri dacă rămân așa, noi nu avem cum să le
amvelopăm, nu avem cum să intervenim acolo și dacă rămân așa, ne creează iarăși
o stare de rău. Deci, acest regulament presupune ca poliția locală, împreună cu
cineva  din  zona  primăriei,  din  partea  departamentului  Arhitect  Șef,  să-și  dea
ok-ul  și  contează foarte, foarte mult  cum se va aplica și  încă o dată,  nu avem
această multitudine de..., dacă am fi în sectorul 3, dacă am fi sectorul 2, 1 sau 5,
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am avea o altfel de problemă și exact cum spuneți dvs., dar am analizat foarte,
foarte bine situația acestor clădiri și de aceea eu zic că trebuie să rămână, trebuie
să rămână pentru că nu sunt, nimeni nu o să se ducă la o casă cu curte din Giulești,
că  i-a  picat  un pic  tencuiala,  să-l  amendeze,  hai  să  fim serioși.  Deci,  nu este
specificul  nostru,  ceea ce...,  sunt  vizate,  vă zic  foarte,  foarte  clar,  este  această
multitudine de clădiri. Dacă vă duceți pe strada Liniei să vedeți ce este acolo, da.
În schimb, apreciez foarte mult ideea, că o să venim și cu un instrument de a-i
ajuta  pe  oameni,  deci,  dacă putem împreună,  dacă vreți  să  inițiați  și   aparatul
primăriei vă stă la dispoziție și găsim și împreună un instrument de ajutor financiar
care să-i ajute pe oameni să-și fățuiască, dar mă refer la persoane fizice exclusiv,
da, și nu mă refer la anvelopări sau la altceva, din punctul meu de vedere, haideți
să gândim împreună și un astfel de instrument. 

În ceea ce privește grădinile blocurilor, aceste grădini ale blocurilor, din câte
mi s-a explicat de către A.D.P., de către oameni, aceste grădini ale blocurilor sunt
la noi, deci noi le facem curat acolo, ar fi să ne creștem singuri impozitele, deci,
oricum nu o să intre, nici nu fac obiectul acestei hotărâri de consiliu. 

În  ceea  ce  privește  terenurile,  știți  că  este  o  nebunie,  deci,  aici  lângă
primărie am văzut... da? Acum mă gândesc, să vedem cum merge aplicarea acestei
hotărâri de consiliu, dar vă zic că mă gândesc să adoptăm o hotărâre de consiliu în
viitorul nu foarte îndepărtat, vă zic de acum ca să știți, pe modelul Municipiului
Oradea, astfel încât, în momentul în care el continuă această situație, că pe mine
nu mă încălzește că el peste un an sau doi rămâne cu terenul la aceeași șobolănie,
că își cresc..., că nu sunt foarte mari impozitele pe teren, știm foarte bine, da, și
rămâne mizerie acolo, noi să intervenim cu A.D.P. -ul, să salubrizăm întreaga zonă
și să-i trimitem factura, pentru că este vorba despre sănătatea populației sau cu
URBAN-ul, scuzați-mă, URBAN-ul da, cu agentul, a salubrizat zona sau a pus-o
la punct, nu-i face amenajări, nu-i face nimic, doar o curăță și-i trimite factura, că
nu se poate, este vorba despre sănătatea populației.

Discuții în sală

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Tomescu!

 Dl Tomescu Constantin, consilier local: Deci, dl Primar, eu sunt de
acord cu ce ați  spus dvs.,  cu un singur amendament pe care l-am și  spus mai
devreme, eu discut despre oamenii care și-ar dori și vorbesc de persoane fizice
care nu au posibilitate financiară să își reabiliteze clădirea. Dacă lăsăm așa textul
hotărârii,  este adevărat,  dvs.  sunteți  aici,  o  să spuneți  aparatului  administrativ,
domne’ nu vă duceți la case, dar se va întâmpla și lucrul acesta pentru că hotărârea
nu specifică ce și cum, de aceea spun că poate ar trebui să analizăm puțin și aici să
introducem un articol referitor la posibilitatea, eu știu, până la ajutorare discutăm,
dar măcar să nu-l amendeze pe săracul om, că așa este, noi nu avem monumente
istorice în sectorul 6 foarte multe, dar totuși avem și case, Giuleștiul este plin de
case și de oameni care nu își pot face.

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Ideea e că, atunci când vii
cu așa proiect de hotărâre nu-ți permite excepții, da? Contează foarte mult adică,
da, dar nu vreau ca să las acele zone industriale care sunt de fapt 80% sau 90% din
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ceea ce face obiectul intervenției noastre, adică nu le putem excepta și nu pot să
dau hotărâre specifică pentru persoane juridice și pentru persoane fizice, aici e
problema.

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Prin Serviciul de Mediu,
d-le Primar,  de la Poliția Locală, puteți să luați legătura, există un articol de lege,
așa spun nu, nu știu exact să zic mot a mot, dar sigur colegii de la mediu vă pot
spune chestia aceasta, atâta timp cât acel teren nu este salubrizat, este domeniul
privat și aduce deservicii cetățenilor, un aspect neplăcut, crează miros și așa mai
departe, se poate fi..., în primul rând legea spune că este obligatoriu să fie îngrădit
asta unu la mână.

          Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu, nu mă refer la teren,
terenul este teren, suntem cu toții de acord, discuția este pe clădire acum, deci,
discuția cu dl Tomescu este pe clădiri și eu vă zic, obiectul acestei hotărâri, le și
văd și știu și unde sunt, că trec mereu pe lângă ele și nu ai altă modalitate de
intervenție. Știți unde este durerea mea? Că o parte dintre aceste clădiri aparțin
unor  instituții  publice  pe  care  nu  le  putem pune  impozit  și  prin  A.M.R.,  noi
milităm ca, inclusiv Ministerul Apărării, de a creea astfel de clădiri, să poate să fie
impozitat, inclusiv toți aceștia care își lasă clădirile să fie într-un hal fără de hal,
da? Deci, vă zic că ținta nu sunt oamenii și este foarte, foarte clar, mă gândeam
acum, în timp  ce vorbeați, să punem, da domne’ dacă are parter plus un etaj să fie
exceptat, dar nu poți să vii cu excepții și cei pe care îi vizăm sunt acele mari hale
da, nu se poate, nu poți, pentru că este discriminatorie și va fi atacată de către
Prefect. Da, nu poți, aceasta este ideea.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! Supunem la vot
amendamentul d-lui Tomescu în primă fază, dvs. spuneați dacă să-l scoatem de pe
ordinea de zi sau..., nu?

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: O să venim noi împreună
să facem alt proiect ca să-i și  ajutăm pe oameni ca să-și fățuiască și facem un
proiect împreună, ok?

           Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! Deci, nu avem
niciun amendament pe acest proiect de  hotărâre de consiliu. 

Discuții în sală

  Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ok! Supunem la vot
proiectul de hotărâre. Voturi împotrivă? Două voturi împotrivă. (d-na Surulescu,
dl Petcu). Abțineri? 7 abțineri.  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob,
dl Pană, dl Simion Eduard,  dl Tomescu). Voturi pentru? Cu 16 voturi pentru,
proiectul a fost adoptat. 

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea
modelelor de acte adiţionale pentru schimbarea locatorului  din contractele de
închiriere  pentru  suprafeţele  cu  destinaţia  de  locuinţe  pentru  tineri  din
cartierul  ,,Constantin  Brâncuşi”  şi  din  contractele  de  închiriere  pentru
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suprafeţele cu destinaţia de locuinţe  din Strada Dealul Ţugulea nr. 27, bl. F7A şi
F7B, Sector 6. Discuții? Dl Simion, vă rog!

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Având în vedere istoricul
cu locatarii, cu proiectele de hotărâre care impactează locatarii din cartierul A.N.L.
Brâncuși, noul Director General de la D.A.F.L. a purtat o rundă de întâlniri cu
oamenii de acolo din A.N.L., că așa ne-a spus ultima oară...

          Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Haideți  să  ne
concentrăm pe proiect și la sfârșit, la diverse, putem întreba de proiect.

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Eu am întrebat de proiect,
adică  impactează  pe  oamenii  de  acolo  și  ne-a  promis  că  va...,  în  urma...,  îi
impactează, poate nu, nu știu,  doar să-i întrebe, băi oamenilor, vă  e ok, nu vă e
ok, atâta tot. Doar atât am vrut să întreb. Mulțumesc frumos!

           Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Modelul de contract nu
are nicio altă modificare în afară de faptul că nu-i mai spune D.A.F.L., ci  îi spune
A.D.P.. 

            Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Mulțumesc, dl Primar!

            Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc și eu!
Supun la vot proiectul de hotărâre. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu
25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

 Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  modelelor  de
contracte  de  vânzare  (cu  plata  în  rate/cu  plată  integrală/Prima  Casă/credit
ipotecar),  pentru  locuinţele  din  cartierul  „Constantin  Brâncuşi”,  Sector  6  și
acordarea împuternicirii în vederea perfectării actelor de vânzare. 

Discuții? Dacă nu sunt discuții,  supun la vot.  Voturi împotrivă? Nu sunt
voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri.Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru,
proiectul a fost adoptat.

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  modelului  de
contract de închiriere pentru suprafeţele cu destinaţia de locuinţă pentru tineri
până în 35 de ani  și a modelului de act adiţional la contractele de închiriere
pentru suprafețele cu destinaţia de locuinţe pentru tineri din cartierul ,,Constantin
Brâncuşi”.

 Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot. Voturi împotrivă? Abțineri?
Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  modelului  de
contract  de închiriere pentru suprafeţele cu destinaţia de locuinţe   din Strada
Dealul Ţugulea nr. 27, bl. F7A şi F7B, Sector 6 și a modelului de act adiţional
pentru prelungirea termenului  de locaţiune a contractelor de închiriere pentru
suprafeţele cu destinaţia de locuinţe  din Strada Dealul Ţugulea nr. 27, bl. F7A şi
F7B,                 Sector 6.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot.  Voturi împotrivă? Abțineri?
Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

 Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre   privind  aprobarea  transferului
execuţiei  de  venituri  şi  cheltuieli  al  Direcției  Generale  de  Administrare  a
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Fondului Locativ Sector 6 înregistrat la Sursa G - “Venituri proprii şi subvenţii”
la  Administrația  Domeniului  Public  și  Dezvoltare  Urbană  Sector  6  pe  sursa
A  -  “Integral  de  la  buget  local”,  aprobarea  transferului  excedentului  anilor
precedenţi  al  Direcției  Generale  de Administrare a Fondului  Locativ Sector 6
înregistrat la Sursa G - “Venituri proprii şi subvenţii” în sumă de 1.458.555,59 lei
către  Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6 pe sursa
E  -“Activităţi  finanţate  integral  din  venituri  proprii”  şi  aprobarea  înfiinţării
sursei E - Activităţi integral finanţate din venituri proprii,  pentru desfăşurarea
activităţii de administrare a Directiei de Administrare Locuinţe şi Întreţinere din
cadrul  Administraţiei Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6.

Discuții? 

 Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Am  și  eu  o  întrebare,
dl director de la D.A.F.L., este aici? Cred că e al cincilea punct de pe ordinea de zi
care are legătură cu transferul, cu modificarea și așa mai departe.

    Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Din  moment  ce
D.A.F.L. nu mai există, se transferă totul la...

          Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Știu asta, dar voiam, nu știu
să punem niște întrebări. E aici? Nu e aici, nu?

                     Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Nu cred că e, nu este. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Ok! Mulțumesc frumos!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun la vot proiectul
de hotărâre. Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru,
proiectul a fost adoptat.

Următorul punct: Proiect de hotărâre  privind modificarea  și completarea
comisiei de evaluare a proiectelor aprobată prin   H.C.L. Sector 6 nr. 341 din
data de 17.12.2019 privind aprobarea proiectului de „Bugetare participativă în
Sectorul 6 al Municipiului București”.

Discuții? D-le Viceprimar!

 Dl Gâdiuță  Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Da,
din  partea  grupului  U.S.R.-P.L.U.S.  am  două  propuneri  de  făcut,  colega  mea
Georgeta Mitran, inițiatoarea proiectului și colegul meu Ungureanu Marius. Vreau
să spun că este un pas înainte pentru realizarea unui deziderat pentru care milităm
de multă vreme, implicarea cetățenilor pentru alcătuirea bugetului  local și sperăm
ca, cât de curând, să realizăm această implicare prin implementarea proiectului de
bugetare participativă. Mulțumesc!

           Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok, alte propuneri?
D-le Copaci, vă rog!

           Dl Copaci Constantin Alin,  consilier local:  Din partea grupului
P.N.L., d-na Adina Nicolescu.
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            Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Copaci! Dl Florescu!   

            Dl Florescu Ștefan Viorel ,  consilier local: Din partea grupului
P.M.P., Trăistaru Nicoleta.

          Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,
d-le Florescu! D-le Tomescu, vă rog!

          Dl Tomescu Constantin, consilier local: Din partea grupului P.S.D.,
Eduard Paul Simion. Vreau să vă întreb și eu, câte locuri are comisia? 

          Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Dacă
îmi permiteți? 

           Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Vă  rog,
d-le Viceprimar! 

           Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6:
Conform  anexei  proiectului,  este  o  comisie  mixtă,  iar  ca  reprezentanți  ai
consiliului local sunt 5 nominalizări. Mulțumesc!

          Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,
d-le Viceprimar! Vă rog, d-le Copaci!

          Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: Cred că se impune o
pauză de 10 minute.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ok, s-a cerut vot
secret.  Pauză  10 minute  pentru  a  permite  Secretariatului  Tehnic  să  organizeze
scrutinul. Mulțumesc!

Pauză

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și  domnilor  consilieri,  vă rugăm să luați  loc în sală!  V-a trebui să
refacem comisia de numărare pentru că dl Zainea nu este, dl Volintiru nu este și
dl Maxim nu mai este în consiliu și va trebui să facem o nouă comisie de numărare
a  voturilor  pe  durata  mandatului,  așa  că,  dl  președinte  aveți  cuvântul,  preluați
propunerile.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Secretar! Cei care au fost rămân, dacă nu doriți să faceți alte modificări. Deci,
inițial,  din  partea  grupului  P.S.D.  era  dl  Bordei,  rămâne  dl  Bordei,  din  partea
grupului P.M.P. rămâne d-na Trăistaru, din partea grupului P.N.L.?

Dl  Copaci  Constantin  Alin,  consilier  local:  Prunaru-Bondrea
Ștefan-Alexandru.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dl  Prunaru-Bondrea
Ștefan-Alexandru. Ok, și din partea grupului U.S.R., d-le Viceprimar.
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Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Mulțumesc! Din partea grupului U.S.R., Ungureanu Marius și Alexandru Bojdan.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Supun la vot comisia de numărare.  Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă.
Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, componența
comisiei  a  fost  aprobată.  Nu  mai  este  dl  Tomescu.  D-le  Secretar,  vă  rog  să
împărțiți buletinele.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Voi
striga prezența și în ordinea prezenței să luați  buletinele de vot pentru comisia
privind bugetarea participativă.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Două secunde! Vă rog,
d-le Viceprimar! 

           Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Urna
aceea ar trebui pregătită, dacă se poate și ca propunere, dacă putem citi și celelalte
două proiecte rămase cu vot secret, urmând ca la momentul la care se vor face, se
vor împărți buletinele de vot, să se împartă toate buletinele de vot pentru...

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:   Neavând buletinele
gata și pentru celelalte proiecte de hotărâre, o să mergem doar pentru acest proiect
de hotărâre. Dl Secretar, dacă doriți să faceți...

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Da, aș
dori să vă spun din nou procedura de vot. Avem un tabel cu numele candidaților și
alte două coloane cu „DA” sau „NU”  și am să vă rog ca în dreptul fiecărui nume
să  spuneți  „DA”  sau  „NU”.  De  acord?  Scrieți  în  dreptul  fiecăruia  „DA”  sau
„NU” , în coloana cu „DA” sau „NU” sau bifați în dreptul fiecăruia.

Se împart buletinele de vot tuturor consilierilor locali, în ordine alfabetică

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dacă îmi permiteți și
sunteți de acord, să luăm acum punctul de Întrebări și interpelări până când..., da,
ok? Vă rog, dacă sunt întrebări și interpelări? Vă rog, dl Pană!

          Dl Pană Traian, consilier local: Da. Mulțumesc d-le președinte!
Aveam o interpelare către dl Primar, dat fiind faptul că nu mai este, interpelarea
este adresată d-lui Viceprimar. În anul 2018 sau 2019, nu mai știu exact, a fost un
proiect de hotărâre pentru construirea unui drum nou, situat între Calea Crângași și
strada Cornului, pentru fluidizarea traficului pe Calea Giulești, dat fiind faptul că a
fost deschis drumul comunal 21 de legătură între cartierul Giulești Sârbi și comuna
Chiajna.  Aș dori  să  știu  în  ce stadiu se  află  și  când credeți  că  se  vor  demara
lucrările, iar dacă nu puteți să-mi răspundeți acum, v-aș ruga ori scris ori pe mail,
cel  mai  bine  pe  mail  ar  fi,  dacă  nu  puteți  să-mi  dați  un  răspuns  acum,  iar
următoarea interpelare este către d-na Viceprimar. Dat fiind faptul că sunteți în
comisia de învățământ, aș dori să știu când se alocă banii pentru burse sau dacă s-
au alocat, când ajung efectiv la copii? Mulțumesc! 
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 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Viceprimar! 

           D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6:
Bursele sociale s-au plătit deja, sper că au ajuns în conturile copiilor. N-au ajuns?
Am confirmarea că transferul de la Primărie către Administrația Școlilor s-a făcut,
o să verific mâine dimineață în ce stadiu este, iar bursele de merit se vor achita la
începutul  lunii  martie,  după  cum  știți,  din  cauza  faptului  că  nu  avem
Legea Bugetului de Stat adoptată, bănuții care au venit de la Ministerul de Finanțe
au fost sub ceea ce am așteptat noi și atunci am fost nevoiți să prioritizăm și am
ales să plătim inițial bursele sociale, urmând ca la începutul lunii martie să dăm
drumul și la bursele de merit.

           Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Viceprimar, vă
rog! 

  Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Vă
mulțumesc! Împreună cu Direcția de Investiții vom formula un răspuns scris, astfel
încât să fie exact, fiind o problemă tehnică la care nu am acum informațiile. 

           Dl Pană Traian, consilier local:  Da, mulțumesc!

           Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Desculțescu, vă
rog!

          Dl Desculțescu Alexandru, consilier local: Mulțumesc! Având în
vedere obiectivul pe care mi l-am asumat  de a avea dezbatere publică reală, mai
ales în ceea ce privește P.U.D.-urile pe care le luăm în dezbatere în Comisia de
Urbanism,  din  partea  comisiei,  am  solicitat  Serviciului  de  Urbanism  și  d-lui
Arhitect Șef, ca aceste documente sau dosarul cu documente, să fie pus pe site și
am făcut o cerere indicând care sunt acele documente pentru a fi puse pe site și
data publicării acestora. Cu surprindere pot să spun că, am constatat că au fost
puse  pe  site,  însă  nu  acolo  unde  am cerut,  adică  în  secțiunea  de  proiecte  de
hotărâre în dezbatere publică, unde toate proiectele vin în ordine cronologică, cum
este și normal, în momentul în care aceste proiecte și documente sunt puse spre
vizualizare oricărui om interesat, ci au fost puse la secțiunea P.U.D. din informații
utile. Mai mult, la data publicării, apărând, deci acolo unde au fost ele publicate
inițial, în august 2020 sau martie 2020, vă dau și numele P.U.D.-urilor respective,
dacă nu mă înșel, este vorba de P.U.D.-ul din strada Ion Topor 14-16, apare pus,
deci, documentația de azi e pusă ca fiind publicată în martie 2020, iar P.U.D.-ul
din             strada Ranetti 43, apare ca publicată în august 2020, ori pentru cetățeni
acest lucru nu face ca ele să devină mai vizibile, ci dimpotrivă. Părerea mea că
cineva se joacă cu noi, cu informația publică, de aceea vă rog, nu știu cine este
responsabil  cu pusul pe site, dacă respectivele departamente de urbanism sau un
I.T.-ist sau de I.T., însă  cu siguranță nu cred că este în regulă ca documente care
apar pe site-ul Primăriei ca fiind publicate în martie sau în august 2020, să apară în
semnătură, cu nume și prenume, dl Primar Ciprian Ciucu. Mulțumesc!
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-le Viceprimar, vă
rog! 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Vom
transmite interpelarea către Direcția de Comunicare și către instituția Arhitectului
Șef, astfel încât lucrurile foarte bine semnalate de către dvs., să fie puse în fapt
așa cum trebuie. Știu și eu despre solicitarea făcută de Comisia de Urbanism, din
păcate  am constatat  faptul  că  Arhitectul  Șef,  cu  întârziere  a  comunicat  către
departamentul de comunicare această solicitare și  nu s-a pregătit  demersul din
timp. La momentul în care am constatat asta, am făcut solicitarea către dumnealui
să se realizeze lucrurile solicitate de comisie. În continuare înțeleg că sunt sincope
și vom solicita Arhitectului Șef să facă toate diligențele, astfel încât, solicitarea
comisiei să fie respectată.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Mulțumesc,
d-le Viceprimar! D-le Simion, vă rog!

         Dl  Simion Paul  Eduard,  consilier  local:  Mulțumesc  frumos,
dl președinte! Având în vedere că suntem aleși locali, suntem vocea cetățenilor în
acest  plen  al  Consilului  Local,  am  și  eu  câteva  întrebări  venite  din  partea
cetățenilor  din  sectorul  6.  În  primul  rând,  prima  întrebare,  dacă  programul  de
reabilitare termică va fi continuat de către actuala conducere a Primăriei Sectorului
6 și când se vor pune următorul rând de schele pe blocurile din sectorul 6. Pun
toate întrebările și după aceea, dacă se poate să-mi răspundeți, dacă nu, în scris,
astfel încât să le prezint cetățenilor, răspunsurile dvs.. Întrebarea numărul doi a
adresat-o colegul meu, în legătură cu bursele, am primit chiar și astăzi întrebări cu
privire la aceste burse, se pare că acești copii care merită aceste burse, nu le-au
primit  încă,  poate  că  deschiderea  Primăriei  către  Administrația  Școlilor  a  fost
făcută, dar încă nu s-au primit bursele. A treia întrebare, cetățenii au spus că în
luna noiembrie le-au fost promise niște tablete, acele tablete nu au ajuns încă la
copii, copiii care au nevoie de aceste tablete, având în vedere că, știți foarte bine,
din a cincea până în clasa                 a șaptea își desfășoară în continuare orele în
sistemul online. A patra întrebare, dacă avem un program bine stabilit de toaletare,
mai ales că ne  aflăm în perioada optimă de toaletare, iar Primăria Capitalei  a
reemis un aviz  de toaletare  a  arborilor  cu deficiențe.  A cincea întrebare,  cât  a
costat exercițiul curățeniei de acum câteva zile de pe Bulevardul Iuliu Maniu și
strada  Valea  Lungă?  A  șasea  întrebare,  câte  persoane  din  cadrul  Primăriei
Sectorului  6  au  primit  notificări  sau  dispoziții  de  desfacere  a  contractelor  de
muncă până în acest moment? Acestea sunt întrebările pe care le-au pus cetățenii,
vi le-am adresat și eu dvs.. Vă mulțumesc frumos!

  Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:   Mulțumesc,
d-le Simion! D-le Viceprimar, vă rog!

           Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Bun!
Vă voi răspunde la o parte din aceste întrebări în ședință, iar pentru restul vă vom
transmite un răspuns scris. Legat de reabilitările termice, în acest moment există
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discuții  în legătură cu obiectivele  de investiții  pentru anul viitor  și  pentru anii
următori. După cum știți, din păcate, bugetul este limitat și sunt nevoi destul de
multe  în  sectorul  nostru.  În  funcție  de  alocările  bugetare  vă  vom putea  da un
răspuns exact în perioada următoare, în acest moment pot spune că există discuții
în legătură cu obiectivele de investiții și reabilitările sunt și ele parte a acestor
discuții. Despre burse pot să vă spun că Primăria a făcut deschiderea la începutul
acestei săptămâni, banii au pornit circuitul către beneficiari, din păcate nu pot să
vă spun când vor ajunge exact în conturi, depinde și de banca la care fiecare dintre
beneficiari are contul respectiv, în principiu ar trebui la acest sfârșit de săptămână
banii să ajungă în contul beneficiarilor și mă refer aici la bursele sociale, bursele
de merit, după cum bine a spus și colega mea, vor veni abia în luna martie, după
cum vom primi alocări de la nivelul central. 

Despre toaletări,  pot  să vă spun că în cadrul   A.D.P.D.U. a fost  angajat
personal calificat pentru această operațiune, sunt operațiuni în curs, iar în funcție
de avizele primite de la Primăria Capitalei, se desfășoară aceste operațiuni. Despre
contractele de muncă desfăcute, nu pot să vă ofer informații  exacte și  vă vom
transmite un răspuns scris, dacă puteți să-mi  reamintiți...

                   Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Întrebarea numărul cinci, cât
a  costat  exercițiul  curățeniei  de  acum câteva  zile,  porțiunea  de  bulevard  Iuliu
Maniu, inclusiv strada Valea Lungă? 

          Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Din
păcate,  nici  la  această  întrebare  nu  vă  pot  oferi  un  răspuns  exact.  Vă   vom
transmite un răspuns în scris.

           Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Și mai era o întrebare cu
tabletele promise în luna noiembrie.

           Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Da,
legat de tablete, ele au fost oferite de către inspectorat printr-un program și din
câte  știu,  ele au fost  distribuite în școli  către  beneficiari, într-adevăr,  nu a  fost
acoperită toată cererea pentru acele tablete, dar dacă vă referiți la proiectul pe care
l-am aprobat  noi  în  cadrul  consiliului  local,  pe  fonduri  europene,  acel  proiect
cuprindea atât tablete,  laptop-uri,  sisteme video și  table  smart.  Acel  proiect  pe
fonduri europene este în curs de avizare la Ministerul Fondurilor Europene și din
păcate, nu s-au făcut achizițiile efective, după ce el va fi aprobat, sperăm noi într-
un timp cât  mai  rapid,  se  vor  putea face achiziții,  se  va putea demara efectiv
proiectul.  Dacă  sunt  cazuri  punctuale  legate  de  tabletele  transmise  de  către
Inspectorat  către  elevi,  că  nu  ajuns  sau  că sunt  blocate  undeva,  vă  rog să-mi
transmiteți punctual acele situații pentru a încerca să vedem despre ce este vorba. 

         Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Chiar o să vă transmit
punctual pentru că am câteva mesaje cu părinți care au făcut această solicitare și
nu au ajuns încă tabletele. O să vă..., după ședință, în cursul zilei de mâine, o să vă
zic punctual. 
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        Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Repet,
au fost două programe, în primă fază au fost luate, să spun așa, cazurile urgente,
cazurile  sociale  care  aveau  nevoie  urgentă  de  tablete  și  aceste  nevoi  au  fost
asigurate  prin  bunăvoința  Inspectoratului  Școlar,  după  care  s-a  făcut  o  nouă
centralizare  a sectorului,  cu  acel  necesar  transmis  pentru  proiectul  cu  fonduri
europene. Dacă este vorba de acea nouă centralizare, din păcate, până la aprobarea
proiectului și demararea efectivă a achizițiilor, nu putem să le oferim.

       Dl Simion Paul Eduard, consilier local: O să vă pun în temă exact
punctual  ca  să  vedem  exact  despre  ce  este  vorba,  astfel  încât  să  rezolvăm
problemele  cetățenilor.  Mulțumesc  frumos,  d-le  Viceprimar  pentru  răspuns,
mulțumesc,                 d-le președinte pentru cuvânt, că mi l-ați dat!

        Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Cu plăcere, d-le Simion!
D-na Popescu, vă rog! Două secunde, să citesc procesul verbal pentru... și imediat
după ce împărțim buletinele de vot, vom relua sesiunea de diverse, cum bine spune
dl Secretar. 

Discuții în sală

       Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Un reprezentant  al
comisiei de numărare să citească procesul verbal, vă rog! D-na Traistaru, vă rog!

        D-na Trăistaru Nicoleta Veronica, consilier local: Deci rezultatul:
d-na Mitran Georgeta, 21 de voturi pentru, 3 împotrivă,  dl Marius Ungureanu,
22  de  voturi  pentru,  2  împotrivă,  Traistaru  Nicoleta,  22  de  voturi  pentru,  2
împotrivă, Adina Nicolescu, 22 pentru, 2 împotrivă și domnul Eduard Paul Simion
24 pentru.

       Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun la vot proiectul în
ansamblul  său.  Voturi  împotrivă?   Abțineri?  Voturi  pentru?  Cu  24  de  voturi
pentru, proiectul a fost adoptat. 

Trecem la următorul proiect pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  comisiile  pentru
evaluarea și asigurarea calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat,
particular și confesional din Sectorul 6 al Municipiului București.

 Discuții?  Acum  vom relua  procedura  de  vot,  vor  fi  patru  anexe,  sunt
buletinele  făcute,  iar  procedura  va  rămâne  aceeași.  Dl  Secretar,  vă  rog,  mai
explicați încă o dată procedura, ca să fie clar.

      Dl  Bordei  Niculaie,  consilier  local:  Dl președinte,  am  și  eu  o
propunere, haideți domne’ să votăm cu vot deschis că tot acolo ieșim, numai că
mai stăm noi o jumătate de oră, acesta este efectul. 

Discuții în sală

        Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Conform  prevederilor  art.  139  alin.  (6),  hotărârile  cu  caracter  individual  cu
privire la persoane sunt luate întodeauna prin vot secret cu excepțiile prevăzute
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de lege, excepțiile sunt, spre exemplu, președintele de ședință. Vot similar pentru
Consilii de administrație s-au dat și în Consiliul General și la celelalte sectoare în
acest început de an, pentru unitățile școlare și acolo votul a fost secret, ca să luăm
niște spețe similare.

          Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! D-le Secretar, vă
rog prezența!

          Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Comisia
de numărare, vă rog să vă reluați locul și dl Bojdan primul...

Se împart buletinele de vot tuturor consilierilor locali, în ordine alfabetică 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dacă sunteți de acord,
o să dau citire și ultimului proiect de pe ordinea de zi și vom pune în aceeași urnă
voturile și se vor număra amândouă odată.

Proiect  de  hotărâre  privind  nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului
Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale  unităţilor  de  învăţământ
preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,  nominalizarea
reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale
unităţilor  de  învăţământ  profesional  și  tehnic  din  Sectorul  6  al  Municipiului
Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile
de administraţie ale unităţilor de învăţământ particular şi confesional din Sectorul
6  al  Municipiului  Bucureşti,  precum și  în  consiliul  de  administrație  al  Casei
Corpului Didactic a Municipiului București.

D-le Secretar, vă rog!

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6:  Pentru
acest proiect de hotărâre am să dau buletinele în ordinea alfabetică după tabelul de
prezență.

Consilierii locali se retrag pentru a-și exercita votul

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Putem începe sesiunea
de întrebări și interpelări. Ca să putem termina mai repede, reluăm sesiunea de
întrebări și interpelări. Haideți să facem puțină liniște, din respect față de colegii
noștri și să o auzim pe d-na Surulescu.

D-na Surulescu Aurelia, consilier local:  Stimați colegi, cred că ați
primit cu toții adresa de la S.C. Rami Dacia S.A. și rog Executivul să ia măsurile
legale care sunt impuse, dacă sunt,  și dacă știți ce se întâmplă, care este plângerea
acestora? 

Ideea este următoarea: ca să nu ajungem să creem un prejudiciu primăriei și
consiliului local, haideți să luăm măsurile care sunt necesare. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  și  eu!
D-le Viceprimar!
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului 6:  Am
luat act de interpelarea dvs., executivul va face toate demersurile necesare astfel
încât să fie respectate toate termenele legale. Vă mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Viceprimar! Vă rog, dl Pană Traian.

Dl  Pană  Traian,  consilier  local:  Mulțumesc,  d-le  președinte!
D-le  Viceprimar,  aș  vrea  să  știu  care  au  fost  criteriile,  când  ați  dat  afară  din
angajații primăriei, dat fiind faptul că nu toți au dat examen, efectiv li s-a înmânat
o hârtie prin care li se aduce la cunoștință că în termen de 20 de zile li  se va
desface contractul de muncă.  Nu s-a ținut cont de acel  criteriu, cum a spus dl
Primar,  că  nu  știe  să  folosească  un  calculator,  nu.  Efectiv,  oamenii  vechi  din
primărie, au rămas și chiar unii nu știu să folosească un calculator, nu dau nume,
dar în cei patru ani de mandat m-am întâlnit cu acele persoane și au rămas. O
persoană a venit și mi-a spus, domne’ eu am credit pentru casă, persoană tânără,
consilier asistent. Efectiv, au fost dați afară, li s-a adus la cunoștință, fără examen,
fără  evaluare și  fără  a  fi  notificați  unde ar  putea  să  se  ducă,  fiind  funcționari
publici,  nu  discut  de  contractuali.  Mulțumesc!  Și  poate  puteți  să  îmi  dați  un
răspuns acum sau dacă nu, în scris…, un răspuns pe care pot să-l public și să-l
transmit, cu acordul dvs., către presă și către alte persoane doritoare să primească
acest răspuns. Vă mulțumesc!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului 6:  Din
câte știu, toate detaliile legate de aceste restructurări au fost cuprinse în proiectul
aprobat în ședința trecută în modificarea organigramei primăriei, iar pentru detalii
suplimentare, o să rog aparatul tehnic să transmită interpelarea către Serviciul de
Resurse Umane, astfel încât să detalieze toate aspectele solicitate de dvs..

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Viceprimar! D-na Popescu, vă rog!

D-na Popescu Gabriela, consilier local:  Voiam doar să completez
ceea ce a spus d-na Viceprimar. Începând de astăzi bursele sociale în Sectorul 6 au
început să fie plătite, am confirmare de la Liceul Moisil, de la Sf. Calinic și încă
câteva școli și licee. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Popescu! Dl Simion Paul Eduard, vă rog! 

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Vroiam doar  să  vin  în
sprijinul actualei administrații locale, având în vedere ce a spus dl Viceprimar, în
momentul în care se va transmite acel răspuns public cu privire la ce a interpelat
colegul  meu,  Pană  Traian,  să  fie  puse  și  evaluările  anuale,  notele  obținute  de
fiecare coleg din Primăria Sectorului 6 care a primit acea dispoziție, că știți, că în
fiecare an se dă o notă.
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Nu știu dacă ne permite
G.D.P.R.-ul.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local: Dacă  ne  permite
G.D.P.R.-ul. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Dacă  mai  sunt  alte
întrebări, dacă nu, oricum trebuie să așteptăm rezultatul votului.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Grupul  P.S.D.  propune
pentru următoarea ședință ordinară a consiliului local, ora 12:00, dacă se poate.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok, toată lumea este de
acord, urmăm cutuma, ca să zic așa, erați dvs. la rând și atunci nu avem nimic
împotrivă, rămâne ora 12:00 pentru ședința următoare.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Mulțumim frumos!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: În principiu, a rămas
penultima joi din fiecare lună, acum să vedem, ținând cont că este ultima joi 25
martie, o să vedem dacă nu cumva o să mergem către ultima joi. În luna aceasta,
25 este ultima joi și să vedem dacă decalăm, dacă să facem pe 18 sau pe 25. Pe 18
martie a fi cam la jumătatea lunii. O să vedem, o să vă comunicăm cât putem de
repede.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Profit de faptul că
este deschisă și înregistrarea și vreau să vă întreb ce părere aveți despre a face
politică în școli, cum vi se pare?

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Vă interzice legea.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: La ce vă referiți? La
acea siglă „Alături de tine” sau la ce vă referiți, că nu știu?

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Nu,  nu,  nu.  În
momentul în care ești branduit cu sigla partidului, „Alături de tine” nu cred că este
un partid sau nu știu, o fi vreun partid, n-o fi...

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Era  o  marcă
înregistrată!

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Nu  este  marcă
înregistrată nicăieri! La OSIM s-a spus că nu poate fi înregistrată. Trecem peste
aspectul acesta. Eu vă întreb pe dvs..

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: V-am răspuns!
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D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Eu vă spun despre
o siglă, branduit cu P.N.L., nu cu „Alături de tine”, sau ”Prin noi înșine” sau alte
lucruri de genul acesta, da, sloganuri, nu vorbesc de un slogan pus pe o geacă, ci
vorbesc de sigla unui partid. Erați în școală înconjurat de toți constructorii…

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Care era întrebarea?

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Cum vi se pare să
facem politică în școli, adică aș putea să mă branduiesc și eu cu P.S.D. și să mă
duc în școli?

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Nu facem politică în
școli, era un șantier, după cum bine știți…

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Cu  toți
constructorii?

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Nu  erau  toți
constructorii, erau constructorii care erau implicați în acel șantier.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Erați  branduit
P.N.L….

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Eu,  acolo,  în  acel
șantier, eram în calitate de consilier local al Partidului Național Liberal și nu îmi
este rușine cu sigla…

Dl Pană Traian, consilier local: Făceați politică și nu este ok!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Nu făceam politică.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu aveați voie. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Nu făceam politică
acolo, eram doar în calitate de consilier local, a fost o vizită în șantier, inițiată de
cei de la Investiții, la care am participat și eu să văd cum decurg lucrările în acele
școli, ținând cont că vrem să introducem copiii cât mai repede în acea școală.

D-na Butacu Simona Valentina,  consilier  local:  Ce voiam să vă
rog, de fapt voiam să-l rog pe dl Primar! Vrem și noi să participăm, că ați spus că
toată lumea poate participa. Dacă faceți întâlniri așa pe…, dl Simion Paul Eduard
nu știa și nu a venit branduit. 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Așa cum colegul dvs. a
fost acolo, așa am fost și eu. Ideea este în felul următor, invitația nu am făcut-o eu,
invitația a făcut-o Direcția de Investiții.
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D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Direcția  de
Investiții v-a invitat doar pe dvs.? Și a specificat un “dress code” cumva?

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: În acest mandat eu sunt
pe teren tocmai pentru a încerca să rezolvăm unele probleme, inclusiv în școli.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Branduit!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Așa  cum  spunea
colegul dvs., încercăm ca fiecare dintre noi să ne ducem pe domeniile respective,
cum dvs. spuneați că aveți expertize în altă parte, dl Eduard Paul Simion pe partea
de A.D.P.D.U., eu am expertiză pe partea de construcții.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Și credeți că este
oportun să veniți branduit?

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! V-am răspuns! Era
un șantier…

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Legea vă interzice!
Șantier în cadrul școlii?

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Nu  este  șantier  în
cadrul școlii…

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: În curtea școlii…

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  În momentul în care
devine  șantier,  este  predare  de  amplasament,  iar  acel  amplasament  devine
proprietatea constructorului până la recepție. 

D-na  Butacu  Simona Valentina,  consilier  local:  Deci,  nu  era  în
școală.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Era un șantier.  Stați
puțin! Faceți diferența între acele afișe cu „Alături de tine”, când am introdus niște
copii în școală cu tot cu părinți și o întâlnire cu  6-7 constructori. Dacă doriți să vă
răspund, vă răspund, da? Facem diferența între o vizită cu  5-6 constructori și
atunci când sunt copii în școală, bănuiesc că putem face diferența, da? Era după
orele de program, dacă bine știți, cred că era în jur de ora 16:00.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  15:00.  Deci,  în
orele de program.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Da,  și  eram într-un
șantier, după cum bine ați spus. Deci, acolo este un șantier în care nu are voie
niciun copil, da? 
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D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Deci, am să vă rog
să citiți legea.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Deci, nu este vorba de
politică. V-am răspuns. Mulțumesc frumos!

D-na Butacu Simona Valentina,  consilier local:  Nu, lăsați-mă să
vorbesc,  să spun ce am de spus, dvs. v-ați spus punctul de vedere, eu doar vă spun
că legea spune că nu aveți cum să intrați branduit cu sigla unui partid, în școală.
Întrebati-l pe dl Pușcaș care este…

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dacă nu ați înțeles, vă
mai spun încă odată.

 D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Nu, nu, lăsați-mă
să vorbesc, înțeleg mai bine ca dvs., credeți-mă.

 
Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Este  vorba  de  un

șantier  la  care  am participat  la  o  întâlnire  cu  constructori,  diriginți  de  șantier,
supervizorul lucrării, pentru a vedea despre ce este vorba.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Branduit. Vă ține
mai cald geaca cu P.N.L..

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Încă ceva, „Alături
de tine” nu este un partid, când o să fie un partid, atunci să îmi spuneți.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ideea este că nu aș vrea
să intru în jocul dvs., nu eu am fugit de culorile partidului meu în campanie, așa
că…, vă mulțumesc frumos!

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Nu,  văd  că  le
purtați și în școli.

 Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  D-le  președinte,  am  o
rugăminte  la  dvs.!  Având  în  vedere  că  dvs.  aveți  o  expertiză  pe  domeniul
constucții,  colega  mea  Butacu  Simona  are  alt  domeniu  de  activitate,  nu  știu,
învățământ,  asistență  socială  ș.a.m.d.,  putem  participa  și  noi  în  calitate  de
consilieri locali,  la fel ca și dvs., la aceste întâlniri cu constructorii? Fiecare pe
domeniul  lui  de  activitate,  bineînțeles.  Nebranduiți,  așa  cum  am  venit  eu
întâmplător atunci la școala respectivă.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Și puteți confirma că
v-am invitat să participați împreună cu mine și ați refuzat. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Da, m-ați invitat. 
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ați refuzat, ați decis să
plecați și să postați pe Facebook, că era mult mai important.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Nu, nu am refuzat.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Dacă  vă  interesa
problema acelei școli, dacă se termină sau nu se termină, sau care sunt problemele,
pentru că au existat o grămadă de neconcordanțe...

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Am intrat împreună cu dvs..

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Dacă vreți să intrăm
într-o chestiune de genul acesta…, am înțeles, ce vreți să demonstrați până la urma
urmei?

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Nu, eu nu v-am acuzat de
nimic, eu doar am spus că am intrat odată cu dvs. la o școală și am intrat…

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Știți  foarte  bine  că
există  foarte  multe  probleme  generate  de  fosta  administrație  și  au  existat
influențări  ale  aparatului  primarului  în  ceea  ce  privește  execuția  proiectului  și
acum încercăm să deslușim ițele acestei povești și sperăm că o ducem spre un final
fericit și încercăm să nu ardă copiii în școli.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: D-le consilier, cele 5 școli
aflate  în  reabilitare  termică  se  află  pe  programul  NZEB din  fonduri  europene
Elena. Aceste fonduri europene…

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Sunteți într-o eroare,
nu sunt fonduri nerambursabile, ci sunt credite bancare…

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Aceste fonduri europene
sunt supervizate de către delegați speciali din acest program… 

 Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Era prezent acolo.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dl care era prezent acolo,
exact. Deci, nu are cum ca acest proiect derulat să nu fie executat întocmai de către
constructor.  Probabil  că  au  existat  anumite  deficiențe,  pe  care  și  dvs.  le-ați
descoperit, probabil.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Asta  încercăm  să
facem. Să clarificăm și ceea ce ține de noi ca și primărie…, tocmai de aceea am
participat acolo pentru că există niște probleme care țin strict de primărie și nu țin
de constructor, gen alimentarea cu energie electrică, tăierea unor copaci la Școala
nr. 59 pentru a putea permite constructorului să ducă la îndeplinire autorizația de
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construcție,  ș.a.m.d..  Eram  în  calitate  de  consilier  local  încercând  să  înțeleg
problemele primăriei și să încercăm să le rezolvăm și să-i ajutăm pe constructori să
termine acest șantier.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Am înțeles chestia aceasta.
Întrebarea  mea  era  în  felul  următor,  exact  cum  ați  spus  și  dvs.,  fiecare  este
repartizat pe un domeniu de activitate, că așa e bine, nu e bine să știm să facem de
toate, deci, fiecare pe domeniul lui de activitate, noi putem participa? Uitați, eu de
exemplu, pot participa la niște lucrări..., bine, nu se fac, dar când se vor face, nu
știu,  cum  ați  zis  dvs.,  de  exemplu  de  la  A.D.P.,  reabilitare  sistem  rutier  sau
reabilitare...

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dar vă rog, vedeți că se
fac  defrișări,  se  fac  toaletări,  puteți  să  partcipați,  să  fiți  acolo,  să  vorbiți  cu
cetățenii,  cine  vă  oprește?  La  toate  întâlnirile  publice...,  și  dl  Primar  a  făcut
întâlniri publice și puteați să participați la viața sectorului și bineînțeles, nu poate
cineva să...  

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Nu  am  știut  de  aceste
întâlniri, vă spun sincer.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Am aflat și eu cum ați
aflat și dvs., ați văzut că ne-am intersectat, e bine că suntem în teren și putem să... 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Nu, dvs. ați fost invitat, că
ați spus mai devreme de Direcția de Investiții, eu nu am fost invitat, dar am fost
acolo tocmai pentru că am niște prieteni care au copii acolo și voiau să vadă dacă
încep școala pe data de 8.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Același interes îl am și
eu acolo, nu am alte interese ascunse, vreau să... 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Să dați drumul la școli cât
mai repede.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Nu neapărat să dăm
drumul la școli cât mai repede, cum s-a vrut până acum, vreau să iasă calitativ
mult mai bune și să se respecte proiectul tehnic pentru că acolo există o problemă,
au fost foarte multe probleme identificate, școlile erau la nivel de 90% finalizare,
iar la intervenția supervizorului, cel abilitat și contractat de primărie, s-au sesizat o
grămadă de neconformități  și  s-au dispus măsuri pentru aducerea proiectului la
nivelul...  Deci,  aceasta  a  fost  o  decizie  de-a  mea,  de  a  mă  implica  pe  acest
domeniu. Dacă aveam competențe în partea aceasta de administrare a domeniului
public, eram sigur și acolo unde se fac toaletări ilegale cum a fost în Prelungirea
Ghencea  și  unde  se  repară  străzi  pe  Valea  Doftanei,  ș.a.m.d.,  eram  acolo  să
vorbesc cu cetățenii, dar nu mă pricep acolo și vă las pe dvs.. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Și se fac toaletări ilegale?

36



Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Au fost niște sesizări
ale cetățenilor, apropo’s de ce spuneți dvs., că vă trimit sesizări pe Facebook, în
care             s-a identificat, s-a trimis poliția locală ca să se vadă ce se întâmplă
acolo.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Da, da, da, acea societate
comercială care a defrișat acel arbore.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Nu știu exact, dar așa
ca idee, dvs. puteați să interveniți pe partea aceasta, dar foarte bine, cu atât mai
mult cu cât știți că se poate face asta, nu am nicio problemă, când vreți, putem să
mergem împreună să vizităm acele școli. 

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Mergem împreună. Mi-a
făcut plăcere să vă întâlnesc. 

Acum  am  o  întrebare  pentru  dl  Viceprimar.  D-le  Viceprimar,  având  în
vedere faptul că în noua Organigramă aveți în subordine, conform Dispoziției d-lui
Primar, Administrația Școlilor, dvs. ați fost înștiințat de către Direcția Generală de
Investiții de aceste vizite, întâlniri, recomandări pe care le fac consilierii locali,
probabil cu fișa postului mai extinsă decât a noastră cu privire la aceste lucrări de
reabilitare a școlilor? Mulțumesc frumos!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu,  Viceprimarul Sectorului 6:  Vă
mulțumesc! Da, am colaborat cu Direcția de Investiții pe acest subiect, au fost
întâlniri la care am participat, inițiate de către Direcția de Investiții și îi mulțumesc
colegului  consilier,  Lucian  Dubălaru  pentru  implicarea  sa,  m-a  informat  în
legătură cu problemele pe care le-a observat în legătură cu aceste școli și totul a
fost făcut în spirit constructiv pentru a aduce lumină în legătură cu aceste șantiere
care au venit cu probleme.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Și aceste vizite sunt
niște vizite periodice care sunt incluse în contract, nu trebuiesc anunțate, chiar cu
asta se ocupă. Deci, ei sunt și supervizorii și diriginții de șantier și tocmai de aceea
sunt contactați  de primărie pentru a face vizite în șantier și  a urmări derularea
lucrărilor,  iar  în  cazul  în  care  constată  niște  neconformități,  le  sesizează  și  le
soluționează constructorul. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local: Noi  știm  doar
calitatea de consilier, adică ceea ce avem noi de făcut și nu interacționăm foarte
mult cu constructorii, asta mă gândesc.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Am  înțeles  ce  ați
insinuat  dvs..  Există  niște  rapoarte,  conform  contractului,  care  sunt  făcute  de
supervizor, diriginții de șantier împreună cu supervizorul, au decis dacă această...,
nu știu, eu am expertiza, dar nu eu pot să pun, apropo’s de fișa extinsă, nu există în
fișa postului a unui consilier local să spună dacă ceva e bine sau nu. 
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Apropo’s de vizitele la cele
5 școli, din câte știu eu, primul termen a fost 31 decembrie, anunțat public, al
doilea termen anunțat public a fost 31 ianuarie. Puteți să ne spuneți, vă rugăm mult
de tot, un termen real al finalizării acestor lucrări, dacă se poate? Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ca să nu ne depășim
atribuțiile, puteți să faceți o solicitare în scris către instituțiile abilitate.

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Deja ați comis-o, îmi pare
rău! Acum eram implicați, eram transparenți și acum...

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Eram implicați, dar nu
eu pot să decid termenul respectiv, ci constructorul va comunica un termen. Am
fost acolo și în octombrie, când tuturor directorilor li s-a spus că se va termina
școala până în decembrie, ceea ce era ireal, am fost acolo când constructorii mi-au
spus că o să se termine școala pe 30 ianuarie, cum bine a spus colegul nostru și
acum au vehiculat mai multe termene și permiteți-mi să nu înaintez un termen
pentru că nici  nu pot  avea încredere în ceea ce au comunicat  dânșii,  așteptăm
faptele.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Cu  alte  cuvinte,
constructorii  nu  v-au  transmis  niciun termen,  iar  dvs.,  ca  beneficiar  al  acestei
lucrări, nu aveți sub nicio formă încredere în acest...

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Eu nu sunt beneficiarul
acestei lucrări, Direcția de Investiții...

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Deci,  nu,  Primăria
Sectorului 6 este beneficiarul.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Am înțeles! Contractul
este derulat prin Direcția de Investiții  care are un director,  are un departament
derulare  contracte,  cu  un  șef  de  departament,  ș.a.m.d.,  care  ține  legătura  cu
constructorul din punct de vedere contractual și nu eu pot să fac treaba aceasta. Eu
pot doar să mă duc cât de des pot pe acolo și să văd dacă lucrările merg și dacă au
nevoie  de  altă  susținere  din  punctul  de  vedere  al  primăriei  și  să  acționăm în
consecință.

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local:  Îmi cer scuze, vreau să
pun și eu o întrebare, vă rog! 

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Florescu!

Dl Florescu Ștefan Viorel,  consilier  local:  În mandatul  trecut,  în
echipa  fostului  primar,  mergeau  consilierii  P.N.L.,  U.S.R.,  cu  dumnealui  în
teritoriu? Este o întrebare care chiar mă interesează pentru că văd că se bate atât de
mult moneda pe problema aceasta, că... 
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D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Dar să știți că nici
consilierii P.S.D. nu mergeau pe..., mergeau consilierii personali ai d-lui primar,
dar eu, cel puțin..., și nici ceilalți, nu au fost niciodată. Fiecare avea un domeniu de
activitate pe care îl gestiona, dar nu mergeam în teren.

  
Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local: Eu am întrebat altceva și

anume,  dacă  în  echipa  fostului  primar  mergeau  ceilalți  consilieri.  Este  doar  o
întrebare simplă, mergeau consilierii P.N.L. în echipa fostului primar?

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  O să fiți surprins,
da.

D-na Surulescu Aurelia, consilier local: Pe 15 martie termen la 197,
maxim 30 de la Dumnezeu!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Uitați, vedeți, și colega
dvs., d-na Surulescu, este la fel de implicată și informată ca și mine. Mulțumesc,
d-na  Surulescu!  Sperăm că  acele  termene,  înaintate  de  d-na  Surulescu,  vor  fi
respectate.

Dl  Florescu  Ștefan  Viorel,  consilier  local:  Stați  puțin!  Eu  am
întrebat, în mandatul trecut, pe mandatul primarului Mutu, în echipa de control sau
unde mergeau în teritoriu... 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Dar  pe  cine
întrebați?

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local: Întreb în general așa și pe
P.N.L. și pe P.S.D.. Dacă vreți să-mi răspundeți, bine, dacă nu, spuneți-mi că nu-
mi  răspundeți.  De  ce  țineți  atât  de  mult  să  mergeți  în  echipă  cu  P.N.L.-ul  să
verificați lucrările din școli sau din teritoriu, când puteți foarte bine, în calitate de
consilier local, să mergeți singuri pe stradă și să verificați lucrările?

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Cred
că ar trebui să terminăm cu discuția aceasta pentru că deja se încing spiritele și hai
să așteptăm numărarea voturilor. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Haideți  să  ne
vedem fiecare de treaba noastră, că eu nu v-am criticat activitatea.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Butacu, vă rog să
nu facem dialog.  Deci,  mă  bucur  să  fiu  un  exemplu,  dacă  în  mandatul  trecut
spuneți că nu se mergea în vizită în teren, acum să știți că se poate. 

Dacă  mai  sunt  alte  întrebări?  Dacă  nu mai  sunt,  propun o  pauză  de  10
minute până când vor veni rezultatele.
 
PAUZĂ

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Avem rezultatul final.
D-na Trăistaru, vă rog frumos să citiți procesul verbal. 
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D-na Trăistaru Nicoleta Veronica, consilier local: Pentru proiectul
de hotărâre privind nominalizarea reprezentanților Consiliului Local Sector 6 în
consiliile de administrație ale unităților de învățământ de pe raza sectorului 6 și în
consiliul  de  administrație  al  Casei  Corpului  Didactic,  rezultatele  au  fost
următoarele: la Anexa 1, de la poziția 1 la poziția 57, au fost 23 de voturi „DA” și
de la poziția 58 până la poziția 60, au fost 21 de voturi „DA”. La Anexa 2, la
poziția 5 au fost 22 de voturi „DA” , restul pozițiilor 23 de voturi „DA”. La Anexa
3, de la poziția 1 la poziția 11, au fost 23 de voturi „DA”. La Anexa 4, au fost 21
de voturi „DA”. 

La proiectul de hotărâre privind nominalizarea reprezentanților Consiliului
Local  Sector  6  în  comisiile  pentru  consiliile  de  administrație  din  unitățile  de
învățământ de pe raza sectorului 6, rezultatele au fost următoarele: la Anexa 1,
poziția 4 și poziția 62, au fost 22 de voturi „DA”, iar la restul pozițiilor au fost 23
de voturi „DA”. La Anexa 2, la poziția 27 au fost 22 de voturi „DA”, la poziția 29,
30, 32, 33, 34, 35 au fost 22 de voturi „DA”, iar la poziția 31 au fost 21 de voturi
„DA”. Mulțumesc!

D-na Surulescu Aurelia,  consilier  local:  Cu alte  cuvinte,  toți  am
intrat la...

D-na Trăistaru Nicoleta Veronica, consilier local: Exact.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Supun la vot proiectul
de hotărâre  privind nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în
comisiile  pentru  evaluarea  și  asigurarea  calității  din  unitățile  de  învățământ
preuniversitar de stat,  particular și  confesional din Sectorul  6 al Municipiului
București, în ansamblul său.

Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 19 voturi
pentru, proiectul a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind nominalizarea reprezentanţilor
Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale  unităţilor  de
învăţământ  preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de
administraţie ale unităţilor de învăţământ profesional și tehnic din Sectorul 6 al
Municipiului Bucureşti, nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6
în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ particular şi confesional
din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, precum și în consiliul de administrație al
Casei Corpului Didactic a Municipiului București, în ansamblul său.

Voturi împotrivă? Nu sunt. Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru? Cu 19 voturi
pentru, proiectul a fost adoptat.

Declar ședința închisă. Mulțumesc frumos!

Preşedinte de ședință,                                       Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                           Demirel Spiridon
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